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Lise öðrencileri TEKNOFEST’ten
üç ödülle döndüler 

TEKNOFEST Havacýlýk, Uzay ve
Teknoloji Festivali’ne Çorum Ýl Milli
Eðitim Müdürlüðü adýna katýlan
projeler üç ödül kazandý.

* HABERÝ 8’DE

* HABERÝ 7’DE

Öðrencilere 787.061 adet ders kitabý 
556.911 adet yardýmcý kaynak daðýtýlacak
Genel müdür, kitap daðýtým çalýþmalarýný inceledi

‘Ayçiçeði üreticilerinin 
maðduriyeti giderilmeli’

Muhammed Taha Derin

Gelecek Partisi Merkez Ýlçe Baþkaný
Muhammed Taha Derin, Tarým Kredi
Kooperatifleri’nin 2022 yýlý ayçiçeði alým
fiyatýný ton baþýna sözleþmeli olan
çiftçilerden 10 lira 75 kuruþtan; sözleþmeli
olmayan çiftçilerden ise 10 lira 45
kuruþtan alacaðýný duyurmasýna karþýn,
Çorumlu ayçiçeði üreticilerinin ürünlerinin
neden 7 liradan alýndýðýný sordu. 

* HABERÝ 5’DE

‘Toprak sanayi sektöründe 
Çorum marka þehir’

Sanayiciler, Çorum Toprak Sanayicileri Kooperatifi çatýsý altýnda güç birliði yaparak üretimlerini sürdürüyor.

Türkiye'nin toplam
kiremit üretiminin
yaklaþýk yüzde 50'si
ile tuðla üretiminin
yüzde 15'ini
gerçekleþtiren
Çorum'daki sanayi
kuruluþlarý, Kovid-19
salgýnýnýn ardýndan
üretimlerini tam
kapasite sürdürüyor.
Çorum Toprak
Sanayicileri
Kooperatifi Baþkaný
Ýsmail Önder Kartal,
Çorum'un toprak
sanayi sektöründe
marka bir þehir
olduðunu söyledi.

* HABERÝ 4’DE

Kandiber Kalesi için
kamulaþtýrma kararý

Osmancýk’ta
Kandiber
Kalesi
çevresindeki
yapýlarýn
kamulaþtýrýlm
asý ve bu
alanýn ‘yeþil
alan’ ilan
edilmesine
iliþkin
Cumhurbaþka
nlýðý kararý
Resmi
Gazete’de
yayýnlandý. 

* HABERÝ 3’DE

Anovel Yazýlým’dan dikkat 
çeken ‘yapay zeka’ projesi

* HABERÝ 3’DE

Çorum BÝLSEM öðrencisi Cihad Can Özbaydemir ve
danýþman öðretmeni Mehmet Fidan�ýn projesi birinci oldu.

Milli Eðitim Bakanlýðý Destek Hizmetleri Genel Müdürü
Levent Özil, ders kitaplarý ve yardýmcý kaynaklarýn

daðýtým çalýþmalarýný yerinde inceledi.

Desteklenmeye deðer görülen ve toplam tutarý 4.4 milyon
TL olan 6 projeye OKA 2.6 milyon TL destek saðlayacak.

Oðuzhan Kaya

* HABERÝ 2’DE

Ýlkokul 1.sýnýf öðrencilerinin 
ilk alýþveriþleri Belediye’den

Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim Aþgýn, Meclis toplantýsýnda ilkokul birinci sýnýflara yönelik çanta ve kýrtasiye malzemesi yardýmýndan bahsetti.

Toplu ulaþýma
zam yapýldý

Çorum Belediye Meclisi’nde alýnan
kararla toplu ulaþým ücretlerine
zam yapýldý.

* HABERÝ 2’DE

‘Sayýn Bakanýmýz her
þeyin en güzeline layýk’

Sungurlulular Muhsin Dere�nin isminin bir caddeye verilmesini istiyor

Milli Savunma Bakan Yardýmcýsý Muhsin Dere

Sungurlu’da filizlenen savunma
sanayi yatýrýmlarý, tüm
Çorumlular’ý mutlu ettiði kadar,
Sungurlulular’ý da fazlasýyla mutlu
ediyor. Sungurlulular, sosyal
medyada yaptýklarý paylaþýmla
Milli Savunma Bakan Yardýmcýsý
Muhsin Dere’ye teþekkür ve vefa
amacýyla isminin bir caddede
yaþatýlmasýný teklif etti.  

* HABERÝ 2’DE

Çorum
Hayrettin
Karaman Proje
Okulu mezunu
Ali Utku Barýþ,
Kültür ve Sanat
Gazetesi BCA
Times’ýn
ikincisini
düzenlediði
Altýn Kalem
Ödülleri
töreninde,
roman dalýnda Altýn Kalem
Ödülü’ne layýk görüldü. 

* HABERÝ 2’DE

Genç edebiyatçýya
Altýn Kalem Ödülü

Ali Utku Barýþ

‘Hayýr sahiplerinden
destek bekliyoruz’

Sanayi Mescidi, yýl sonuna kadar tamamlanacak

Sanayi Sitesi Cami, Mescit Yaptýrma ve Yaþatma Derneði Baþkaný
Necmettin Uzun, desteðinden dolayý Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim
Aþgýn’a teþekkür ederken, hayýrsever vatandaþlara da mescit inþaatýna
yardým çaðrýsýnda bulundu. * HABERÝ 11’DE

Sanayi Mescidinde çalýþmalar devam ediyor.
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FATÝH AKBAÞ
Çorum Belediyesi

2022-2023 yýlý eðitim öð-
retim döneminde merkez
ilçede okula baþlayacak il-
kokul 1.sýnýf öðrencilerine
çanta ve kýrtasiye ürünleri-
ni hediye edecek.

Belediye Baþkaný Dr.
Halil Ýbrahim Aþgýn, Bele-
diye Meclisi�nin dün yapý-
lan Eylül ayý toplantýsýnda
yaptýðý açýklamada, il mer-
kezinde bütün ilkokul bi-
rinci sýnýf öðrencilerinin
ilk alýþveriþlerinin belediye
tarafýndan yapýlacaðýný ifa-
de ederek, �28 okulda 4 bi-
nin üzerindeki öðrencimi-
ze çantasýndan içindeki
kýrtasiye malzemelerine kadar hediyelerimizi bu per-
þembe ve cuma günü inþallah masalarýna koymuþ ola-
caðýz. Bu uygulamayý inþallah önümüzdeki yýllarda da
devam ettirmek nasip olur� dedi.

BELEDÝYE, ÜNÝVERSÝTE 
ÖÐRENCÝLERÝ ÝÇÝN 
ÇAMAÞIRHANELER AÇIYOR
Çorum Belediyesi�nin öðrenci çamaþýrhaneleri

açmaya baþladýðýný belirten Baþkan Aþgýn, �Ýlk öðren-
ci çamaþýrhanesi uygulamamýzý Refakatçi Misafirha-
nemizin olduðu yerde baþlatýyoruz. Hitit Üniversitesi
açýlýr açýlmaz faaliyete geçecek. Baþka noktalarda ola-
cak. Hitit Üniversitesi öðrencilerinin çamaþýrlarýný tes-
lim fiþleri ile alacaðýz. Gün içerisinde yada bir gün
sonra tertemiz þekilde kendilerine teslim edeceðiz�
ifadelerini kullandý. 

Ýlkokul 1. sýnýf öðrencilerinin 
ilk alýþveriþleri Belediye�den

FATÝH AKBAÞ 
Çorum Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim Aþ-

gýn, göreve geldikleri günden bugüne kadar sattýkla-
rýndan çok daha fazla araziyi belediyeye kazandýrdýk-
larýný belirtti.

Belediye Meclisi�nin Eylül ayý toplantýsýnda ko-
nu hakkýnda açýklamalarda bulunan Baþkan Aþgýn, 31
Mart 2019 yýlýnda göreve baþladýklarýný ve bugüne
kadar aradan geçen 3,5 yýl içerisinde belediyenin mül-

kiyetine kazandýrdýklarý toplam taþýnmazýn yüzölçü-
münün 1 milyon 569 bin 800 metrekare olduðunu ifa-
de ederek, �Yani biz bu 3,5 yýl içinde tapusu bizde ol-
mayan 1 milyon 569 bin 800 metrekare araziyi bele-
diyemizin tapusuna geçirmiþiz.  Hemþehrilerimizin
mülkü haline getirmiþiz. Bu arazilere ise 147 milyon
133 bin lira bütçemizden ödeme yapmýþýz. 257 bin
metrekare araziyi ise ya satmýþýz ya takasla yada
trampayla belediyemizin mülkiyetinden çýkartmýþýz.

Arada ki fark 1 milyon 312
bin 755 metrekaredir. Biz
sattýðýmýzýn altý katýný be-
lediyemize mülkiyet ola-
rak kazandýrdýk. Bunlara
da deðer kazandýrýp yine
satýþlarýný yapacaðýz. Ve
hemþehrilerimize hizmet
olarak döndüreceðiz. Bu-
nun gayreti içerisindeyiz.
Ýnþallah yakýnda eski stad-
yum yerini Millet Bahçesi
yapmak karþýlýðýnda Hazi-
neden yüklü bir þekilde
milletimize tapular kesile-
cek ve bu 1 milyon 569 bin
800 metrekare rakamlarý
çok çok daha yukarýlara çý-
kacak. Bununda müjdesini
buradan ifade etmiþ ola-
yým� dedi.

�Sattýðýmýz arazinin altý katýný 
Belediyemize kazandýrdýk�

FATÝH AKBAÞ
Çorum Belediyesi toplu ulaþým ücretlerine zam

yaptý. Belediye Meclisi�nin Eylül ayý toplantýsýnda
toplu ulaþýma zam yapýlmasýný öngören Tarife Komis-
yonu�nun talebi görüþüldü.

Toplu ulaþýmýn tamamen belediyenin kontrolüne
geçtiðini ve belediyenin BELTAÞ aracýlýðýyla ciddi
yatýrýmlar yaptýðýný kaydeden Belediye Baþkaný Dr.
Halil Ýbrahim Aþgýn, �56 araçla bu hizmetin yüzde
100�ünü Çorum Belediyesi yapýyor.  Burada ki amacý-
mýz memnuniyeti artýrmaktýr. Bu sorunun çok kýsa bir
sürede çözülmesi gerçekten önemli bir baþarýdýr.  Bu
baþarýdan dolayý Lemzi Çöplü ve ekibini gerçekten
tebrik ediyorum. Türkiye�ye örnek þekilde birkaç ay
içerisinde fazla gürültü patýrtý çýkmadan gereði yapýl-
dý. Firmaya gerekli ödemeler yapýldý. Onlarýnda mað-

dur olmayacaðý þekilde sistem tamamen Çorum Bele-
diyesi�ne geçmiþ oldu. Büyükþehirlerde dahil olmak
üzere birçok ilde özel halk otobüsleri ciddi tartýþmala-
ra neden oluyor. Çorum Belediyesi birçok noktada ol-
duðu gibi burada da farkýný ortaya koyarak bir baþarý
örneði göstermiþ ve tamamýný kamulaþtýrmýþtýr� dedi.

Toplu ulaþýma zam öngören gündem maddesi
hakkýnda konuþma yapan CHP�li Meclis Üyesi Uður
Soyocak, yapýlan zamma tepki gösterdi.  

Tarife Komisyonu�nun belediyenin 2022 yýlý ek
gelir tarifesi talebi oy çokluðu ile kabul edildi.  

Gelir tarifesinde yapýlan deðiþiklikle þehir içi tam
akýllý bilet 4,75 TL�den 5,75 TL�ye, öðrenci bileti 3,50
TL�den 4,25 TL�ye OSB�ye gidiþ 6 TL�den 10 TL�ye
çift biniþlik kart 15 TL�den 20 TL�ye, boþ kartýn ücre-
ti ise 28 TL�den 35 TL�ye yükseltildi. 

Toplu ulaþýma zam yapýldý

FATÝH AKBAÞ
Çorum Belediyesi toplu ulaþýmda öðrenciler için

abonman sistemini getiriyor. Belediye Baþkaný Dr. Ha-
lil Ýbrahim Aþgýn, Belediye Meclisi�nin Eylül ayý top-
lantýsýnda toplu ulaþýmda öðrencilere yönelik hataya
geçirecekleri abonman sistemi hakkýnda açýklamalar-

da bulundu. Sistemin ayrýntýlarý hakkýnda bilgiler ve-
ren Baþkan Aþgýn, �Öðrenciler abonman bilet kullana-
bilecekler. 60 binim 175 TL, sýnýrsýz binim ise 250 TL
olacak. Bu haktan 25 yaþýný doldurmamýþ ve örgün
eðitimde olan (açýk öðretim dahil deðil) herkes yarar-
lanabilecek�dedi. 

Toplu ulaþýmda öðrencilere 
abonman sistemi geliyor

EROL TAÞKAN
Sungurlu�da filizlenen savunma sanayi yatýrýmlarý, tüm Çorumlular�ý mutlu et-

tiði kadar, Sungurlulular�ý da fazlasýyla mutlu ediyor. Sungurlulular, sosyal medya-
da yaptýklarý paylaþýmla Milli Savunma Bakan Yardýmcýsý Muhsin Dere�ye teþek-
kür ve vefa amacýyla isminin bir caddede yaþatýlmasýný teklif etti. 

Çok sayýda beðeni, yorum ve paylaþým alan teklifin sahibi Ayhan Akcan,
�Sungurlu sevdalýsý herkese sesleniyorum.� sözleriyle çaðrýda bulunan Akcan, þun-

larý söyledi, �Sungurlu sevdalýsý herkese sesleniyorum. Sungurlu�yu seven bütün si-
yasi partiler, sivil toplum örgütleri, esnaflar ve Sungurlulu vatandaþlar; Ýçimizde bi-
raz Sungurlu sevgisi ve vefa varsa, Sayýn Bakanýmýz Muhsin Dere�ye, ilçemize ge-
tirdiði hizmetlerden dolayý teþekkür edeceksek, Sungurlu�da bir sokaða veya cad-
deye ismini Sayýn Bakanýmýzýn ismi ya da ahirete irtihal etmiþ babasýnýn ismini ver-
memiz gerekmez mi? Sungurlu olarak en anlamlý ve en güzel teþekkürü bu þekilde
edebiliriz. Sayýn Bakanýmýz herþeyin en güzelini hakediyor.�

‘Sayýn Bakanýmýz her
þeyin en güzeline layýk’

Sungurlulular Muhsin Dere�nin isminin bir caddeye verilmesini istiyor

Milli Savunma Bakan Yardýmcýsý Muhsin Dere

Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim Aþgýn

Meclis toplantýsý Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim 
Aþgýn�ýn baþkanlýðýnda yapýldý.

Eylül ayý Meclis toplantýsý gündem maddelerinin görüþülmesinin ardýndan sona erdi.

EROL TAÞKAN
Çorum Hayrettin

Karaman Proje Okulu
mezunu Ali Utku Barýþ,
Kültür ve Sanat Gazete-
si BCA Times�ýn (Book
Culture Art Times ) ikin-
cisini düzenlediði Altýn
Kalem Ödülleri törenin-
de, roman dalýnda Altýn
Kalem Ödülü�ne layýk
görüldü. 

Genç yaþta adým
attýðý edebiyat dünya-
sýnda, geleceðin ümit
vaat eden bir kalemi ola-
caðýný bugünden ispat eden genç edebiyatçý, ödülü-
nü Oyuncu-Yazar Murat Sefa Güvenir�den aldý. 

Kültür ve Sanat Gazetesi BCA Times�ýn (Bo-
ok Culture Art Times ) ikincisini düzenlediði Altýn
Kalem Ödülleri geçtiðimiz günlerde Ýstanbul Mih-
rabat Korusunda düzenlenen organizasyonda tak-
dim edildi. BCA Times, popülist kültürün dýþýnda
kalan deðerli kalemleri ödül ile taçlandýrýp onlarý
edebiyatseverlerle buluþturmayý hedefliyor. �Yaþam
okumaktýr� sloganý adý altýnda kitaplara verilen de-
ðeri bir nebze daha arttýrabilmek adýna düzenlenen
törende birçok tanýnmýþ isim de yer aldý. 

Edebiyat alanýnda roman dalýnda Altýn Kalem
Ödülüne layýk görülen Ali Utku Barýþ ödülünü
oyuncu ve yazar Murat Sefa Güvenir�den aldý.

Ödül alan Barýþ, �Daha yolun baþýnda olduðu-
mu düþünüyorum ve bu yolda böyle anlamlý bir

ödül almaktan mutluluk duyuyorum. Ýleride daha
güzel projelerle buluþturmak adýna gayret sarf et-
meye devam edeceðim.� dedi.

2021 yýlýnda Pirdaþ isimli ilk kitabýný yayýnla-
yan Ali Utku Barýþ, edebiyat çevrelerince beðenilip
takdir gören bir genç olarak, Altýn Kalem Ödülü ile
edebiyat kariyerine önemli bir mühür vurmuþ oldu. 

Bu yýl Boðaziçi Üniversitesi�nde eðitimine
baþlayacak olan genç delikanlý, kültür ve sanat ru-
huyla bezenmiþ hayallerine adým adým yaklaþýrken,
aldýðý bu kýymetli ödülle, ailesi baþta olmak üzere
Çorumlu edebiyat düþkünlerini de gururlandýrdý.

Ali Utku Barýþ, Altýn Kalem 
Ödülü�ne layýk görüldü. 

Ali Utku Barýþ

Genç edebiyatçýya
Altýn Kalem Ödülü
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Osmancýk�ta Kan-
diber Kalesi çevresin-
deki yapýlarýn kamu-
laþtýrýlmasý ve bu ala-
nýn �yeþil alan� ilan
edilmesine iliþkin
Cumhurbaþkanlýðý ka-
rarý Resmi Gazete�de
yayýnlandý.

AK Parti Çorum
Milletvekili Av. Oðuz-
han Kaya, Osmancýk
Ýlçesi için tarihi bir ka-
rarýn yürürlüðe girdiði-
ni açýkladý.

Milletvekili oldu-
ðu günden beri Os-
mancýk Kandiber Ka-
lesi�nin etrafýnýn dö-
nüþtürülmesi projesi ile
ilgili gayret sarfettiðini
kaydeden Kaya, özel-
likle yaðýþlý günlerde
kalenin etrafýndan dü-
þen kaya parçalarý ve
toprak kaymalarýnýn ev
ve iþyerleri için tehlike
yarattýðýna dikkat çek-
ti.

Milletvekili Kaya,
düþen parçalar nede-
niyle ilçe halkýnýn
maðduriyet yaþadýðýný
da ifade etti.

Milletvekili seçil-
dikten sonra Osmancýk
için elzem olarak gör-
düðü projelerden biri-
nin de kale etrafýnýn
dönüþtürülmesi oldu-
ðuna vurgu yapan Mil-
letvekili Kaya, Osman-

cýk Kandiber Kalesi et-
rafýndaki binalarýn
Çevre Þehircilik ve Ýk-
lim Deðiþikliði Bakan-
lýðý tarafýndan kamu-
laþtýrýlmasý ve bu ala-
nýn yeþil alan olmasý
kararýnýn Cumhurbaþ-
kaný Recep Tayyip Er-
doðan�ýn imzasý ile
Resmî Gazete�de ya-
yýmlandýðýný açýkladý.

81 parseli kapsa-

yan Osmancýk için tari-
hi karar doðrultusunda
ilçeye çok büyük bir
yatýrýmýn daha kazan-
dýrýlacaðýna dikkat çe-
ken Milletvekili Kaya,
�Böylelikle Osmancý-
ðýmýz güzelleþtirirken
vatandaþlarýmýzý da
maðdur etmeden ka-
mulaþtýrma iþlemini
gerçekleþtirmiþ olaca-
ðýz. Ayrýca, mülk sa-
hiplerine milyonlarca
liralýk kamulaþtýrma
bedeli de Bakanlýðýmýz
tarafýndan ödenecek�
dedi. 

Kaya, �Destekleri
için baþta Cumhurbaþ-
kanýmýz Sayýn Recep
Tayyip Erdoðan�a ve
Çevre Þehircilik ve Ýk-
lim Deðiþikliði Baka-
nýmýz Sayýn Murat Ku-
rum�a teþekkür ediyo-
rum� açýklamasýnda
bulundu. 
(Haber Merkezi)

Kandiber Kalesi yapýlarý 
için kamulaþtýrma kararý

FATÝH AKBAÞ
Çorum Organize Sanayi Bölgesi�nde TEKNO-

KENT�te faaliyetlerini sürdüren Anovel Yazýlým tara-
fýndan geliþtirilen �Yapay Zekâ Destekli Optimizasyon
Yazýlýmý� projesi Orta Karadeniz Kalkýnma Ajansý
(OKA) tarafýndan desteklenecek.  

Geçtiðimiz günlerde Çorum Valiliði�nde düzen-
lenen programda OKA tarafýndan desteklenecek olan
ve aralarýnda Anovel Yazýlým�ýn �Yapay Zekâ Destek-
li Optimizasyon Yazýlýmý� projesinin de yer aldýðý 6
projenin imzalarý atýlmýþtý.

Desteklenmeye deðer görülen ve toplam tutarý
4.4 milyon TL olan 6 projeye OKA 2.6 milyon TL des-
tek saðlayacak.

Geliþtirdiði optimizasyon yazýlýmlarýna yapay
zekâ uygulamalarý ile karar destek sistemlerini de ek-
leyerek yüksek katma deðerli yazýlým çözümleri geliþ-
tirmek istediklerini belirten Anovel Yazýlým Temsilcisi
Hakan Yýldýrým, günümüzün yüksek teknoloji ürünle-
ri içerisinde yer alan yapay zekâ uygulamalarýnýn gö-
rüntü iþleme, makine öðrenmesi, öngörü ve veri anali-
tiði, dil iþleme, robotik süreç optimizasyonu, otonom
araçlar, akýllý platformlar ve nesnelerin interneti gibi
alanlarda her geçen gün geliþtiðini vurguladý. 

Çorum�un ismini yazýlým alanýnda duyurmaya

devam edeceklerini ve gelecekte yazýlým sektöründe
öne çýkan þehirler arasýnda yer almasýný arzu ettikleri-
nin altýný çizen Hakan Yýldýrým, yaptýklarý çalýþmalara
katký saðlayan Orta Karadeniz Kalkýnma Ajansý�na
(OKA), Hitit Üniversitesi�ne ve TEKNOKENT yöne-
timine teþekkür etti.

Proje OKA tarafýndan desteklenecek

Anovel Yazýlým�dan dikkat 
çeken �yapay zeka� projesi M.BURAK YALÇIN

Ýl Genel Meclisi
Eylül ayý dördüncü
toplantýsý dün gerçek-
leþtirildi.

Meclis Baþkaný
Mehmet Bektaþ baþ-
kanlýðýnda gerçekle-
þen toplantýda gündem
maddeleri görüþüldü.

Toplantýda erken
yaþta evlilikle müca-
dele kapsamýnda yapý-
lan eðitimlerle ilgili
hazýrlanan raporu
meclisin bilgisine su-
nan Aile ve Engelliler
Komisyonu Baþkaný
Mehmet Kaplan, 2022
yýlýnda Çorum merkez
ve ilçelerde Aile Eði-
tim Programý, Evlilik
Öncesi Eðitim Progra-
mý, Türkiye Baðýmlý-
lýk Ýle Mücadele ve
Kadýna Yönelik Þid-
detle Mücadele eði-
timleri kapsamýnda
yaklaþýk 5 bin kiþiye
eðitim verildiðini be-
lirterek, Erken Yaþta
ve Zorla Evlilikler far-
kýndalýk eðitimi kap-
samýnda ise 600 kiþiye
ulaþýldýðýný, Aile ve
Sosyal Hizmetler Ýl
Müdürlüðü�nde köy-
lerdeki çocuk yaþta
evlilik oranlarý ile ilgi-
li bilginin mevcut ol-
madýðýný söyledi. 

Tarým ve Hay-
vancýlýk Komisyonu
Baþkaný Abdullah Uy-
sal da hububat hasatý
ile ilgili hazýrlanan ra-
poru okudu.

�Erken yaþta evlilikle ilgili 
600 kiþiye eðitim verildi�

Hakan Yýldýrým

Desteklenecek projeler arasýnda Anovel Yazýlým tarafýndan geliþtirilen 
�Yapay Zekâ Destekli Optimizasyon Yazýlýmý� projeside yer aldý. 

Desteklenmeye deðer görülen ve toplam tutarý 4.4 milyon TL olan 
6 projeye OKA 2.6 milyon TL destek saðlayacak.

Oðuzhan Kaya

Toplantýda gündem maddeleri görüþüldü.

Meclis Eylül ayý dördüncü toplantýsý dün gerçekleþtirdi.
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Türkiye'nin toplam
kiremit üretiminin yak-
laþýk yüzde 50'si ile tuð-
la üretiminin yüzde
15'ini gerçekleþtiren Ço-
rum'daki sanayi kuru-
luþlarý, Kovid-19 salgý-
nýnýn ardýndan üretimle-
rini tam kapasite sürdü-
rüyor. Çorum Toprak
Sanayicileri Kooperatifi
Baþkaný Ýsmail Önder
Kartal, Çorum'un toprak
sanayi sektöründe mar-
ka bir þehir olduðunu
söyledi.

Çorum'da 1950'li
yýllarda uygun ham
maddenin keþfedilme-
siyle baþlayan tuðla ve
kiremit üretimi, aradan
geçen yaklaþýk 70 yýlda
her biri yýllýk ortalama
10 milyon üretim kapa-
sitesine sahip 13'ü kire-
mit, 4'ü tuðla üzerine ol-
mak üzere 17 fabrikayla
sektör haline geldi.

Binlerce kiþiye is-
tihdam imkaný saðlayan
tesislerde üretilen tuðla
ve kiremitler, Türki-
ye'nin dört bir yanýndaki
binalarda yapý malze-
mesi olarak kullanýlýyor.

Ortaklýk kültürüyle
geliþen tuðla-kiremit
üretiminde Çorum'u
Türkiye'nin önemli mer-
kezlerinden biri haline
getiren sanayiciler, Ço-
rum Toprak Sanayicileri
Kooperatifi çatýsý altýn-
da güç birliði yaparak
üretimlerini sürdürüyor.

"Son iki 
aylýk 
süreçte 
canlanma 
olduðunu 
görmekteyiz"
Çorum Toprak Sa-

nayicileri Kooperatifi
Baþkaný Ýsmail Önder
Kartal, AA muhabirine,
Çorum'un Türkiye top-
rak sanayi sektöründe
söz sahibi kentlerden ol-
duðunu söyledi.

Salgýnýn etkisiyle
son iki yýldýr daralan in-
þaat sektöründe son iki
aydýr hareketliliðin arttý-
ðýný belirten Kartal,
"Salgýn sürecinde dünya
genelinde olduðu gibi
ülkemizde de birtakým
olumsuzluklar yaþandý.
Ýnþaat sektöründe daral-
ma söz konusu oldu.
Geçen sene, bir önceki
seneye nazaran inþaat
sektöründeki üretim ve
imalatta düþüþ olduðunu
görmekteyiz. Fakat son
iki aylýk süreçte canlan-
ma olduðunu görmekte-
yiz. Ýnþaat sektörü ataða
geçecek gibi görünmek-
tedir. Bu da bizi heye-
canlandýrmakta. Özel-
likle son iki ayda yüzde
10 civarýnda talep artýþý
var. Bu da sanayicimizi,
üretim yapan esnafýmýzý
heyecanlandýrmaktadýr.
Umutla bekliyoruz." de-
di.

Çorum'daki 
kiremit ve 
tuðla 
fabrikalarýnda 

3 bin kiþiye 
istihdam 
saðlanýyor
Toprak sanayi sek-

töründe her yýl nisan
ayýnda üretim sezonu-
nun açýldýðýný hatýrlatan
Kartal, "Çorum toprak
sanayi sektöründe, özel-
likle kiremit sanayisinde
Türkiye'de ciddi üretim
kapasitesine sahip bir
þehir. Þunu rahatlýkla
söyleyebiliriz ki Türki-
ye'de çatýlarda kullaný-
lan her iki kiremitten bir
tanesi Çorum'da üretil-
miþtir. Çorum bu anlam-
da marka þehirdir. Ço-
rum'da 13 kiremit ve 4
tuðla fabrikasý üretime
devam etmekte, tam ka-
pasite çalýþmaktadýr. Bu
tesislerde yaklaþýk 3 bin
kiþiye istihdam saðlan-
maktadýr. Bu da Ço-
rum'da ciddi katký saðla-
maktadýr." diye konuþtu.

Üretim sezonunun
mevsim þartlarýna göre
yaklaþýk 7 ay sürmesine
karþýn yýlýn 12 ayý kire-
mit ve tuðla tedarik ede-
bildiklerini söyleyen

Kartal, "Çorum'da yýllýk
120 milyon adedin üze-
rinde üretim kapasitesi-
ne sahibiz. Toprak sana-
yisinde, özellikle kire-
mitte ham madde çok
önemli. Çorum bu an-
lamda kaliteli ham mad-
deye sahip. Bu nedenle
þehrimizde kiremit fab-
rikalarý çoðunluktadýr.
Tuðlada da ciddi ham
maddemiz var, kaliteli
ürün yapabiliyoruz."
ifadelerini kullandý.

Kiremit ve tuðlanýn
yerli ve doðal yapý mal-

zemesi olduðunu akta-
ran Kartal, saðlamlýk ve
saðlýða uygunluk açýsýn-
dan kiremit ve tuðlanýn,
alternatiflerinden çok
daha güvenilir olduðunu
vurguladý.

Kartal, Çevre, Þe-
hircilik ve Ýklim Deði-
þikliði Bakanlýðýnca de-
taylarý eylül ayý içinde
duyurulacak sosyal ko-
nut projesinin Ço-
rum'daki kiremit ve tuð-
la üreticilerini heyecan-
landýrdýðýnýn altýný çize-
rek, þunlarý kaydetti:

"Salgýn sürecinden
sonra bütün dünyada ol-
duðu gibi bizim sektörü-
müzde de daralma ol-
muþtur fakat biz üretici-
ler olarak kendi imkan-
larýmýzla tam kapasite
çalýþmaya devam ediyo-
ruz. Ýnanýyoruz ki inþaat
sektöründe önümüzdeki
dönemde ciddi anlamda
konut planlamalarý yapý-
lacaktýr. Sosyal konutlar
da buna dahildir. Bu an-
lamda biz tam kapasite
çalýþmaya devam ediyo-
ruz."(AA)

‘Toprak sanayi sektöründe 
Çorum marka þehir’

Çorum'daki sanayi kuruluþlarý, Kovid-19 salgýnýnýn 
ardýndan üretimlerini tam kapasite sürdürüyor.

Çorum, toprak sanayi sektöründe söz sahibi kentlerden birisi.

Tuðla ve kiremitler, Türkiye'nin dört bir yanýndaki binalarda 
yapý malzemesi olarak kullanýlýyor.

Sanayiciler, Çorum Toprak Sanayicileri Kooperatifi çatýsý 
altýnda güç birliði yaparak üretimlerini sürdürüyor.

Kiremit ve tuðla fabrikalarýnda 3 bin kiþiye istihdam saðlanýyor.

Türkiye'de çatýlarda kullanýlan her iki kiremitten bir tanesi Çorum'da üretiliyor.

Afet ve Acil
Durum Yönetimi
(AFAD) Baþkanlýðý
Pakistan'da selden et-
kilenen bölgelerde
ihtiyaç sahiplerine
yardýmlarýný sürdürü-
yor.

AFAD Baþkan-
lýðý koordinesinde
bölgeye, 10 uçak, 2
iyilik treni ve yerel-
den temin olmak
üzere toplam 8.880
adet aile tipi çadýr,
31.192 adet battani-
ye, yatak, yastýk,
23.652 adet gýda ko-
lisi, 2.634 adet bebek
mamasý ve hijyen se-
ti, 3.095 koli giyim
malzemesi, 451.843
adet týbbi malzeme,
5.040 adet mutfak se-
ti, 50 adet motorlu
bot gönderildi.

AFAD Baþkan-
lýðý koordinesinde 16
sivil toplum kurulu-
þunun destek verdiði
1. ve 2. iyilik trenleri
ile çadýr ve insani
yardým malzemeleri
gönderildi.

AFAD Baþkan
Yardýmcýsý koordina-
törlüðünde, yardým malzemelerinin bölgede daðýtý-
mýný koordine etmek, çadýr kentlerin kurulmasýnda
yardýmcý olmak üzere 11 AFAD personeli, 3 kiþilik
saðlýk ekibi ve 8 STK görevlisi olmak üzere top-
lamda 22 kiþi Pakistan�da görev yapýyor.

Türkiye�den gönderilen yardýmlar AFAD ko-
ordinesinde, Sindh eyaletine baðlý Badin þehrinin
Piru Lashari bölgesi kýrsalýnda selzedelere daðýtýldý.

Yardým çalýþmalarýna Ulusal Medikal Kurtar-

ma Ekibi (UMKE) ve Pakistan ordusu da destek
verdi.

AFAD Baþkanlýðý tarafýndan, Devlet Demir-
yollarýna ait trenler ve Milli Savunma Bakanlýðý�na
ait uçaklar ile kara ve hava köprüsü oluþturulurken
seferlere devam edileceði belirtildi.

Yardým kampanyasýna destekte bulunmak is-
teyenler belirtilen banka hesaplarýna yardý yapabi-
lirler. (Haber Merkezi)

AFAD�dan, Pakistan'a
yardým kampanyasý

Kampanyaya destekte bulunmak isteyenlerin belirtilen 
hesaplara yardým yapabilecekleri ifade edildi.
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Sungurlu Organize Sanayi Bölgesine (OSB) Ta-
maksan Çelik firmasý 25 milyon lira yatýrýmla çelik
dövme fabrikasý kuracak.

Tamaksan Çelik firmasý yetkilisi Recep Tamak,
yaptýðý açýklamada, Boðazkale�ye baðlý Yekbas köyü
nüfusuna kayýtlý olduklarýný, Ýstanbul�da sýcak çelik
dövme fabrikasý ile plastik enjeksiyon kalýp fabrikala-
rýnýn bulunduðunu belirtti.

Recep Tamak, hemþehrimiz Savunma Sanayi Ba-
kan Yardýmcýsý Muhsin Dere�nin giriþimleri ile Sun-

gurlu OSB�de temeli atýlan fabrikalarý görünce hem
gururlandýklarýný hem de heyecanlandýklarýný söyledi.

Kurulacak fabrikalarla Sungurlu�nun savunma
sanayinin merkezi haline geleceðini vurgulayan Recep
Tamak, kendilerinin de savunma sanayinin tedarikçi
firmasý olarak buraya fabrika kurmaya karar verdikle-
rini ifade etti. Tamak, Ticaret ve Sanayi Odasý Baþka-
ný Behiç Akkaþ ile iletiþime geçerek fabrika için çalýþ-
malara baþladýklarýný, kýsa sürede talep ettikleri 12 dö-
nüm arazinin tahsisinin yapýldýðýný kaydetti.

Sungurlu�da kuracaklarý fabrikada çelik dövme
ile kalýbý birleþtirip entegre olarak üretim yapmayý
planladýklarýný belirten Tamak, yýllýk 150 ton çeliði iþ-
leyeceklerini bildirdi.  

Firmalarýnýn savunma sanayinin tedarikçisi oldu-
ðunun altýný çizen Tamak, yurt içindeki silah firmala-
rýnýn yarý mamul ürünlerini ürettiklerini ve dolaylý ola-
rak yurt dýþýna ihraç yaptýklarýný aktardý. 

Baþta Savunma Sanayi Bakan Yardýmcýsý hem-
þehrimiz Muhsin Dere olmak üzere TSO Baþkaný Be-
hiç Akkaþ ve emeði olan herkese teþekkür eden Recep
Tamak, firmalarý Sungurlu�ya yatýrým yapmaya davet
etti. (Haber Merkezi) 

Saðlýk ekipleri, vatandaþlara sigaranýn zararlarýný anlattý.

Halk Saðlýðý Haftasý kapsamýnda Saat Kulesi�nde farkýndalýk stantý açýldý.

Ömer Sobacý

40 yýldýr sigara içtiðini belirten Mustafa Taþkýn, 
Sobacý'ya sigarayý býrakacaðýnýn sözünü verdi.

Stantta vatandaþlara tarama ve bilgilendirme çalýþmasý da yapýldý.

Çorum Saðlýk
M ü d ü r l ü ð ü n c e
Halk Saðlýðý Hafta-
sý kapsamýnda ku-
rulan stantta sigara-
nýn zararlarý ve kro-
nik hastalara dikkat
çekiliyor.

Ýl Saðlýk Mü-
dürlüðü ekipleri,
Hürriyet Meyda-
ný'nda kurulan
stantta kronik has-
talýklarla ilgili bil-
gilendirmenin yaný
sýra karbonmonok-
sit taramasý da ya-
parak, sigaranýn in-
san saðlýðýna verdi-
ði zararý ölçümlerle
anlatýlýyor.

Ýl Saðlýk Mü-
dürü Ömer Sobacý,
gazetecilere, birey-
leri saðlýklý ve üret-
ken tutarak toplum-
sal geliþmeyi saðla-
mak üzere çalýþma-
lar yürüttüklerini
söyledi.

Bu amaçla
Halk Saðlýðý Hafta-
sý'nda çeþitli etkin-
likler düzenledikle-
rini belirten Sobacý,
"Koruyucu saðlýk
çalýþmalarýný yay-
gýnlaþtýrmak, eði-
timler düzenleyip
toplum bilincini ar-
týrarak hastalýklarý
meydana gelmeden
önlemek ve hayat
standartlarýný yük-
seltmek, halk saðlý-
ðý çalýþmalarýnýn te-
mel amaçlarýndan
biridir." dedi.

K u r d u k l a r ý
stantta tarama ve
bilgilendirme çalýþ-
malarý yürüttükleri-
ni anlatan Sobacý,
"Zararlý alýþkanlýk-
lardan uzak dur-
makla birlikte dü-
zenli saðlýk kon-
trollerini yaptýr-
makla kronik hasta-
lýklar kontrol altýna
alýnabilir, erken
ölümler önlenebi-
lir." diye konuþtu.

Sobacý, stantta
karbonmonoksit ta-
ramasý riskli çýkan
63 yaþýndaki Mus-
tafa Taþkýn'ý, "O se-
ni býrakmadan sen
onu býrak." diyerek
sigarayý býrakmaya
davet etti.

40 yýldýr siga-
ra içtiðini belirten
Taþkýn ise Soba-
cý'ya sigarayý býra-
kacaðýna söz ver-
di.(AA)

Halk Saðlýðý Haftasý 
kapsamýnda stant açýldý

Gelecek Partisi Merkez Ýlçe Baþ-
kaný Muhammed Taha Derin, Tarým
Kredi Kooperatifleri�nin 2022 yýlý ayçi-
çeði alým fiyatýný ton baþýna sözleþmeli
olan çiftçilerden 10 lira 75 kuruþtan;
sözleþmeli olmayan çiftçilerden ise 10
lira 45 kuruþtan alacaðýný duyurmasýna
karþýn, Çorumlu ayçiçeði üreticilerinin
ürünlerinin neden 7 liradan alýndýðýný
sordu.

Yine Tarým Satýþ Kooperatifi Çu-
kobirlik�in ise alým fiyatýný kilo baþýna
11 lira 25 kuruþ þeklinde açýkladýðýný
ifade eden Muhammed Taha Derin, Ka-
radenizbirlik�in ise hala taban fiyat be-
lirlememesine tepki gösterdi.

Çorum Ticaret Borsasý�nda üreticilerle Borsa
yetkililerinin karþý karþýya kalmasýný da eleþtiren
Derin, �Ticaret Borsasý önceki gün Ayçiçek alýmýný
11 liradan yaparken, dün bu fiyatý neden 7 liraya dü-

þürdü. Buna bir açýklýk getirilmelidir�
dedi.

Çiftçilerini yýl boyunca alýn teri
döktüðü ürünlerin net taban fiyatýnýn
hala Karadenizbirlik tarafýndan belir-
lenmemesinin sebebini soran Muham-
med Taha Derin, çiftçilerin artan gübre
ve mazot fiyatlarýndan dolayý ürünleri-
nin zaten pula döndüðünü ifade etti.

Üreticilerin Tarým Kredi Koopera-
tifleri tarafýndan açýklanan son rakam-
dan da memnun olmadýðýný dile getiren
Derin, artan maliyetler ve piyasadaki
geliþmeleri baz alarak bu sezon ayçiçe-
ði alým fiyatýnýn en az 14-15 TL ban-
dýnda olmasý gerektiðini belirtti.

Muhammed Taha Derin son olarak, ayçiçeðin-
de taban fiyat açýklanmamasýndan dolayý çiftçilerin
ürünlerini depolarýnda muhafaza etmeye çalýþtýkla-
rýný da sözlerine ekledi. (Haber Merkezi)

‘Ayçiçeði üreticilerinin 
maðduriyeti giderilmeli’

Muhammed Taha Derin

CHP Genel Baþkan
Kemal Kýlýçdaroðlu�nun
toplumun farklý kesimle-
rine yaptýðý �bize katýlýn�
çaðrýsýnýn ardýndan CHP
Çorum Gençlik Kollarý da
stant açarak, vatandaþlarý
partiye üye olmaya davet
etti. 

Kadeþ Barýþ Meyda-
ný�nda stant açan CHP�li
gençler, daðýttýklarý bildi-
rilerle vatandaþlara �bize
katýlýn� çaðrýsýnda bulun-
du. 

CHP Ýl Baþkaný
Mehmet Tahtasýz ile bazý
parti yöneticileri de kam-
panyaya destek verdi. 

Çok sayýda vatanda-
þýn standý ziyaret ederek,
üyelik baþvurusunda bu-
lunduðunu belirten CHP
Çorum Ýl Gençlik Kollarý
Baþkaný Onur Topkül,
Cumhuriyetin ikinci yüz-
yýlýna girerken, Cumhuri-
yet Halk Partisi�ni iktida-
ra Cumhuriyetin çocukla-
rýnýn taþýyacaðýný dile ge-
tirdi.

Topkül, �Halkýmýz-
dan yükselen deðiþim se-
sinin farkýndayýz, bu sesi
daha gürleþtirmek için ne
gerekiyorsa yapýyor, par-
timize yeni üyeler kazan-
dýrmanýn gururunu yaþý-
yoruz. Halkýmýzýn, gençlerin göstermiþ olduðunuz
ilgiden dolayý teþekkür ederiz� dedi. Partiye üye

olan bazý vatandaþlarýn rozetini ise Ýl Baþkaný Meh-
met Tahtasýz taktý. (Haber Merkezi)

CHP�li gençler üye 
kayýt standý açtý

Çok sayýda vatandaþýn üyelik baþvurusunda bulunduðu belirtildi.

CHP�li gençler, daðýttýklarý bildirilerle vatandaþlara 
�bize katýlýn� çaðrýsýnda bulundu. 

CHP Çorum Gençlik Kollarý stant açarak, vatandaþlarý partiye üye olmaya davet etti. 

Tamaksan Çelik firmasý, Sungurlu'ya 25 milyon lira
yatýrýmla çelik dövme fabrikasý kuracak.

Sungurlu OSB�ye çelik 
dövme fabrikasý kurulacak
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Türkiye'nin en
önemli gençlik ve siya-
si hareketlerinden biri

olan Akýncýlar Hareke-
ti mensuplarý bir araya
geldi. Buluþmaya Ço-

rum�dan da katýlým ol-
du.

1980 öncesi Tür-

kiye'nin en önemli
gençlik ve siyasi hare-
ketlerinden olan Akýn-
cýlar Hareketi mensup-
larý yeniden alanlara
inmek için bir araya
geldi.

03-04 Eylül Cu-
martesi ve Pazar günle-
ri Nevþehir'de buluþan
Akýncýlar yeniden teþ-
kilatlanarak hareket et-
me kararý aldý.

Toplantý hakkýnda
açýklama yapan Akýn-
cýlar Derneði Çorum
Þube Baþkaný Mustafa
Çaðdaþ, �Türkiye'nin
çeþitli illerinden yoðun
bir katýlýmla gerçekle-
þen toplantýda yapýlan
konuþmalarda Türkiye
ve Tüm Ýslâm coðraf-
yasýnýn küresel güçler
ve Siyonistlerin kuþat-
masý altýnda olduðu
vurgulanarak, 1980 ön-
cesi Akýncýlar misyonu
ve mücadele anlayýþýna
bu gün dünden daha
fazla ihtiyaç olduðu ve
Türkiye'nin geçtiði bu
zorlu dönemde yeni-
den alanlara çýkýlmasý
ve Türkiye'nin gelece-
ðinin karartýlmasýna
izin verilmeyeceðinin
altý çizildi. Toplantýya
Cumhurbaþkaný Recep
Tayyip Erdoðan da bir
mesaj gönderdi. Cum-
hurbaþkanýnýn mesajýný
AK Parti Genel Baþ-
kan Vekili Numan
Kurtulmuþ beyin yar-
dýmcýsý Ýstanbul Mil-
letvekili Hasan Turan
Bey bizzat toplantýya
katýlarak iletti�dedi.

Akýncýlar Hareke-
ti Sözcüsü Mehmet Þa-
hin, buluþmada alýnan
kararlar ise þöyle açýk-
ladý:

�Geçmiþte Akýn-
cýlar Hareketi içerisin-
de yer almýþ ve bedel
ödemiþ tecrübeli insan-
lardan oluþan �Akýncý-
lar Hareketi Yüksek Ýs-
tiþare Kurulu�oluþturu-
lacak.

Mevcut kurulmuþ
olan Akýncýlar dernek-
lerine yenileri eklene-
rek �Akýncýlar Federas-
yonu� adý altýnda teþki-
latlanacak. Oluþturula-
cak yüksek istiþare ku-
ruluna her il kendi içe-
risinde bir temsilci be-
lirleyerek katýlým sað-
layacak. Mevcut Akýn-
cýlar Dernekleri bu ku-
rulun doðal üyesi ola-
cak. �Akýncýlar Hare-
keti� partiler, dernekler,
vakýflar üstü bir çatý
olarak kendini ifade
edecek ve toplumun
tüm kesimlerini kuþa-
tacak, kapsayacak pro-
jeleri planlayarak faali-
yete geçirecek. Yüksek
Ýstiþare Kurulunun ilk
toplantýsý 3 ay içerisin-
de Ýstanbul'da yapýla-
cak.�

Toplantýya Akýn-
cýlar Derneði Çorum
Þube Baþkaný Mustafa
Çaðdaþ ile birlikte yö-
netim kurulu üyeleri
Zafer Özkaya, Bekir
Çatal ve Datem Müte-
velli Heyetinden Murat
Topçu ile Fatih Balcý-
oðlu da katýldý. 
(Haber Merkezi)

FATÝH AKBAÞ
Çorum Belediyesi

þehrin farklý noktalarýna
Mobil Atýk Getirme Mer-
kezleri yerleþtirecek.

Çorum Belediyesi Temizlik Ýþleri Müdürlüðü ta-
rafýndan þehrin belli noktalarýna yerleþtirilmek üzere
alýnacak 20 adet Mobil Atýk Getirme Merkezleri�nin
alým ihalesi yapýldý.

Belediye Meclisi Salonunda Destek Hizmetleri
Müdürü Leyla Sayýn�ýn baþkanlýðýnda elektronik or-
tamda 1 milyon 386 bin 666 lira yaklaþýk maliyetle ya-
pýlan ihaleye 5 firma teklif verdi. Ýhaleye katýlan fir-
malar ile teklif miktarlarý ise þöyle:

�Kentmetal Endüstri San.Tic. Ltd. Þti. 969 bin
600 TL, Ake Çevre Teknolojileri San.Tic. Ltd. Þti. 1
milyon 135 bin 980 TL,  Mertoðlu Kent Mobilyalarý
A.Þ 1 milyon 374 bin 940 TL, Batem Yapý Ýnþ.
San.Tic. Ltd. Þti 1 milyon 380 bin TL, Konak Dizayn
Müþavirlik Mühendislik Ýnþaat Peyzaj San.Tic. Ltd.
Þti 1 milyon 919 bin TL.�

Ýhalenin sonucu yapýlacak olan deðerlendirmenin
ardýndan açýklacak.

FATÝH AKBAÞ
Çorum Belediyesi Ýstanbul�a kültür gezileri ger-

çekleþtirecek.
Çorum Belediyesi, kültür ve sosyal etkinlikleri

kapsamýnda, 1.500 kiþinin katýlacaðý ve Ýstanbul�da
bulunan kaleler, saraylar, müzeler baþta olmak üzere

kültürel, tarihi ve manevi mekânlara gezi gerçekleþti-
rilecek.

Kültür gezilerinin organizasyonu hizmet alým
ihalesi dün yapýldý. Turgut Özal Ýþ Merkezi Belediye
Konferans Salonu'nda Destek Hizmetleri Baþkaný
Leyla Sayýn�ýn baþkanlýðýnda gerçekleþtirilen ihaleye

6 firma teklif verdi.
2 milyon 531 bin 525

TL yaklaþýk maliyetle ger-
çekleþtirilen ihaleye katýlan
firmalar ile teklif miktarla-
rý þöyle:

�Bilir Turizm 1 mil-
yon 831 bin 200 TL, Arda
Seyahat Turizm 1 milyon
879 bin TL,  Yiðitcan Bu-
rak Turizm 2 milyon 175
bin 055 TL, FSM Ýletiþim 2
milyon 374 bin TL, Sim
Turizm 2 milyon 843 bin
TL, Sivas Star Tur 2 mil-
yon 950 bin TL.�

Ýhalenin sonucu yapý-
lacak olan deðerlendirme-
nin ardýndan açýklanacak.

Belediye Ýstanbul�a kültür gezileri düzenleyecek

M.BURAK YALÇIN
Mülkiyeti Çorum Be-

lediyesi'ne ait Sandýkçýlar
Sokak�ta bulunan 5 adet iþ
yeri ihale usulü ile kiraya
çýktý.

Turgut Özal Ýþ Mer-
kezi Belediye Konferans
Salonu'nda Encümen hu-
zurunda yapýlan ihalede 5
iþ yerinden sadece ikisine
alýcý çýktý.

Muhammen bedeli
4500 lira olan iþyerini yýl-
lýk 5 bin lira bedelle Nuret-
tin Karaca ile Ali Özcan
kiraladý.

Saat 15.00'de gerçekleþen ihalede ise Dikiciler
Arastasý'nda bulunan 15 adet iþyeri kiraya verilmek
üzere ihale edildi.

Muhammen bedeli 2500 lira olan iþyerlerini yýl-
lýk 2600 lira bedelle Abdulsamet Boyraz, Abdulselam
Sönmez, Abdullah Batum ve Ömer Þahinbaþ kiraladý.

6 adet iþyeri kiraya verildi

Ýhaleye 5 firma teklif verdi.

Ýhale e-ihale olarak gerçekleþtirildi.

Ýhaleler Encümen huzurunda yapýldý.

Leyla Sayýn

Ortaköy Belediye Baþkaný Taner Ýsbir, Cum-
hurbaþkaný Baþdanýþmaný 15 Temmuz Gazisi Tur-
gut Aslan�ý ziyaret etti. 

Ortaköy Belediye Baþkaný Taner Ýsbir, Emni-
yet Genel Müdürlüðü Terörle Mücadele Dairesi es-
ki  Baþkaný, Cumhurbaþkaný Baþdanýþmaný 15
Temmuz Gazisi hemþerimiz Turgut Aslan�ý Cum-
hurbaþkanlýðý Külliyesinde bulunan makam oda-
sýnda ziyaret etti. 

Baþkan Ýsbir, ziyareti ile ilgili yaptýðý açýkla-
mada, �Turgut Aslan ile ilçem hakkýnda bir süre
sohbet ettikten sonra gerçekleþtirdiðimiz proje ve
hizmetler hakkýnda bilgi verdim ve önümüzdeki sü-
reç içerisinde hazýrlanacak projeler hakkýnda fikir
alýþveriþinde bulunduk. Ülkemiz için yapmýþ oldu-
ðu fedakarlýk ve çalýþmalardan dolayý kendisine
þükranlarýmý sunuyor, ilçe halkým adýna teþekkür
ediyorum�dedi. (Haber Merkezi)

Baþkan Ýsbir�den 
Turgut Aslan�a ziyaret

Taner Ýsbir, ziyarette projeleri hakkýnda bilgi verdi.

Toplantýnýn sonunda toplu hatýra fotoðrafý çekinildi.

Program 03-04 Eylül Cumartesi ve Pazar günleri Nevþehir'de yapýldý.

Toplantýya Çorum�dan katýlanlar Milletvekili Hasan Turan ile birlikte...

Akýncýlar Derneði Çorum Þube Baþkaný Mustafa Çaðdaþ, 
toplantý hakkýnda açýklamalarda bulundu.

Akýncýlar Federasyonu 
için ilk adým

Mobil Atýk Getirme Merkezleri kurulacak
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Ziyarette Halk Bankasý�nýn genç eczacýlara sunduðu fýrsatlar görüþüldü.

Halk Bankasý Ço-
rum Þube Müdürü Selim
Bal ve KOBÝ Müþteri
Ýliþkileri Yetkilisi Onur
Oyuncu, Çorum Eczacý
Odasý Baþkaný Ecz. Þef-
kat Güler ziyaret etti.

Genel Sekreter Ecz.
Arif Sami Bozdoðan,
Sayman Ecz. Ali Ýsken-
der Türkmen ve Yönetim
Kurulu Üyesi Ecz. Bilge
Demir Uysal�ýn hazýr bu-
lunduðu ziyarette 

Halk Bankasý�nýn
genç eczacýlara sunduðu
cesur giriþimci kredisinin
banka koþullarýný görü-
þüp, eczacýlara bu ve
benzeri kredilerin avan-
tajlarýndan yararlanabil-
meleri için bilgi alýþveri-
þinde bulunuldu. 
(Haber Merkezi) 

Halk Bankasý�ndan 
Eczacý Odasý�na ziyaret 

Çorum�da 2022-2023 eðitim öðretim yýlýnda
öðrencilere 787.061 adet ders kitabýnýn yanýnda

556.911 adet yardýmcý kaynak daðýtýlacak.
Cumhurbaþkaný Recep Tayyip Erdoðan'ýn, ye-

ni eðitim öðretim yý-
lýnda okul kitaplarý-
nýn yanýnda yardýmcý
kitaplarýn da ücretsiz
olarak öðrencilere
daðýtýlacaðýnýn müj-
desini vermesinin ar-
dýndan Çorum�da da
787.061adet ders ki-
tabýnýn yanýnda
556.911 adet yardým-
cý kaynak kitap öð-
renciler için okul sý-
ralarýndaki yerini al-
dý.

Milli Eðitim
Bakanlýðý Destek
Hizmetleri Genel
Müdürü Levent Özil,
Ýl Milli Eðitim Mü-
dürü Abdullah Ko-
dek ve birim amirleri
ile birlikte ders kitap-
larý ve yardýmcý kay-
naklarýn daðýtým ça-
lýþmalarýný yerinde
inceledi.

Tevfik Ýleri Or-
taokulu, Mevlana Ýl-
kokulu, Mimar Sinan
Anadolu Lisesi ve ki-
tap daðýtým deposun-
da incelemelerde bu-
lunan Özil, daðýtým
çalýþmalar hakkýnda
bilgi aldý. 
(Haber Merkezi)

Öðrencilere 787.061 adet ders kitabý 
556.911 adet yardýmcý kaynak daðýtýlacak

Ziyarete Halk Bankasý Çorum Þube Müdürü Selim Bal ile 
KOBÝ Müþteri Ýliþkileri Yetkilisi Onur Oyuncu katýldý.

Genel Müdür Levent Özil, ders kitaplarý ve yardýmcý 
kaynaklarýn daðýtým çalýþmalarýný yerinde inceledi.

Genel Müdür Levent Özil, okullarý ziyaret etti.

Milli Eðitim Bakanlýðý Destek Hizmetleri Genel Müdürü Levent Özil, Çorum�da incelemelerde bulundu.

AES Çorum Ýl Temsilcisi Mesut Çe-
tinoðlu, �Öðretmenlik Meslek Kanunun�
öðretmenler ve paydaþlar ile paylaþýlma-
dan 12 madde halinde TBMM�ye gelme-
si ve sonrasýnda onaylanan bir süreçten
geçmesinin beraberinde kabul edileme-
yecek durumlarý ortaya çýkartacaðýný be-
lirtti.

Komisyon sürecinde sendika olarak
eksiklikleri ve doðacak sorunlarý söyle-
melerine raðmen ilgili taslakta herhangi
bir deðiþiklik yapýlmadan onaylanan bu
kanunun 60 yýllýk özlemin bittiði þeklinde
kamuoyuna duyurulsa da bu kanun onay-
lanan þekliyle öðretmenlerin beklentileri-
ni karþýlamaktan uzak olduðunu ifade
eden Mesut Çetinoðlu, �Öðretmenin bütün meslek ha-
yatýný etkileyecek bir kanun 12 maddeden ibaret olma-
malýdýr. Kanun maddesinde yer alan Öðretmenlik Ka-
riyer Basamaklarý ise öðretmene sýnavla maaþ artýrý-
mýndan öteye gitmeyen bir uygulama ile öðretmeni
karþý karþýya býrakmýþtýr. Bizler öðretmenler arasýnda
sözleþmeli, ücretli, kadrolu ayrýmý olmasýna karþý çý-
karken bunlara ilaveten bir de uzman öðretmen, ba-
þöðretmen ayrýmýnýn dahil edilmesi öðretmenler ara-
sýndaki iþ barýþýný bozmaktadýr. 1739 sayýlý Milli Eði-
tim Temel Kanunu�na göre �öðretmenlik özel bir ihti-
sas mesleðidir� denilmesine raðmen mesleðimizin ba-
þýna uzman-baþöðretmen unvanlarýnýn verilmesini
doðru bulmuyoruz. Çünkü her öðretmen diplomasýyla,
öðretmen olurken geçtiði sýnavlarla, yýllar içinde edin-
diði tecrübesiyle zaten uzmandýr. Anadolu Eðitim Sen-
dikasý olarak 6 Ocak�ta ülkemizin dört bir tarafýnda sý-
nýflarýmýza yakamýzda her öðretmen uzmandýr kokartý
ile derse girmiþ ve bu ayrýma dikkat çekmiþtik. Mayýs
ayýnda yayýmlanan yönetmelik sonrasý Danýþtay�a da-
va açmýþ, sýnavýn ve diðer sakýncalý durumlarýn iptali-
ni istemiþtik. Gelinen noktada öðretmenlere dinlenme
zamanlarý olan yaz tatilinde zorunlu video izletilmiþ,
bu videolar sonrasý da 19 Kasým�da sýnav yapýlacaðý
açýklanmýþtýr. Biz bu sýnavýn eðitim adýna, öðretmen-
lerin geliþimi, motivasyonu adýna katkýsýnýn olmaya-

caðýný söylüyoruz.
Biz sýnava karþýyýz çünkü, bu sýnav

sonucu öðretmenler odasýnda ayrýmcýlýða
neden olacaktýr. Sýnavla maaþ artýrýmýn-
dan öteye gitmeyen bu uygulama ayný iþi
yapan, ayný sýnýfa giren, ayný konuyu an-
latan, ayný sorumluluðu paylaþan öðret-
menlerin çalýþma barýþýný zedeleyecektir.

Biz sýnava karþýyýz çünkü, 1739 sa-
yýlý Milli Eðitim Temel Kanunu�na göre
�öðretmenlik özel bir ihtisas mesleðidir�
Biz sýnava karþýyýz çünkü, ezberci eðiti-
me karþý iken öðretmenin tamamen ezbe-
re dayalý bir sýnava tabi tutulamaz. Biz sý-
nava karþýyýz çünkü, bu sýnav öðretmenin
geliþimine katký vermeyen aksine itibarý-

ný zedeleyen bir uygulamadýr. Biz sýnava karþýyýz çün-
kü, verilen uzmanlýðýn branþlar ile hiçbir ilgisi yoktur.
Sýnavla uzman olan bir öðretmen kendi branþý ile ilgi-
si olmayan bir eðitime maruz kalacak sonra sýnavýna
girecek. Biz sýnava karþýyýz çünkü, velilerin bile öð-
rencilerini uzman-baþöðretmene yazdýrma telaþýnýn
yaþandýðý þu dönemde yapýlacak olan sýnavýnda; veri-
lecek olan unvanýn da iptalini istiyoruz. Öðretmenler
odasýnda tek statüde öðretmen olmalýdýr. En düþük
devlet memuru maaþý alan, yoksulluk sýnýrýnýn yarýsýn-
dan dahi az olan öðretmenlerin tümünün ücretleri artý-
rýlmalý; insan onuruna yaraþýr bir ücrete getirilmelidir.
Ardýndan kýdemi dolan her öðretmen unvansýz, sýnav-
sýz ve þartsýz ilgili tazminatlardan yararlanmalýdýr.

Öðretmenlerin yetiþtirilmesinden, çalýþma þartla-
rýndan emekliliðine kadar olan süreci içinde barýndýra-
cak gerçek bir Öðretmenlik Meslek Kanunu�na ihtiyaç
vardýr. Mevcut haliyle bu meslek kanunu býrakýn so-
runlarý çözmeyi, var olan sorunlarý daha da artýrmakta-
dýr. TBMM açýldýðýnda yapýlmasý gereken ilk iþ tüm
paydaþlarýn görüþleri ile Öðretmenlik Meslek Kanu-
nu�nun yeniden ele alýnmasýdýr. Öðretmenlik Meslek
Kanunu ile ilgili yaþanan sorunlara duyarsýz kalmayan
tüm eðitim sendikalarýný da bir arada olmaya bu konu
baþlýðýnda tek ses olmaya davet ediyoruz�ifadelerini
kullandý. (Haber Merkezi) 

�Öðretmenlik Meslek Kanunu
yeniden ele alýnmalý�

Ýskilip�e baðlý Þeyh
köyünde geleneksel hale
getirilen Armut ve Çilek
festivalinin 15.'si gerçek-
leþtirildi. 

Þeyh Köyü Daya-
nýþma Derneði ve köy
muhtarlýðý iþbirliði ile
Þeyh köyü Paþa çayýrý
yaylasýnda gerçekleþtiri-
len festivale yoðun katý-
lým oldu. 

Ýki gün süren festi-
valin ilk gününde saygý
duruþu ve Ýstiklal Mar-
þý'nýn okunmasý, açýlýþ,
protokol konuþmalarý,
Mehter gösterisi, Þehit
Habib Gökçe güreþ mü-
sabakalarý, çilek yarýþma-
sý, aðalýk seçimi ve plaket
törenleri düzenlendi. 

AK Parti Çorum
Milletvekili Av. Oðuzhan
Kaya, Ýskilip Kaymaka-
mý Yunus Emre Vural, Ýs-
kilip Belediye Baþkaný
Ali Sülük, Ýlçe Jandarma
Komutaný J. Teðmen Ha-
kan Güven, Ýlçe Emniyet
Müdürü Önder Ýstanbul,
Ak Parti Ýskilip ilçe Baþ-
kaný Yusuf Kaya, Ýl Genel
Meclis üyeleri ile çok sa-
yýda bürokrat, sivil top-
lum kuruluþlarýnýn tem-
silcileri, köy muhtarlarý
ve misafirlerin katýldý. 

Etkinlikte bir ko-
nuþma yapan Ýskilip Be-
lediye Baþkaný Ali Sülük,
"Geleneksel hale gelen
Þeyh köyü armut ve çilek
festivali bu sene de coþ-
kuyla kutlandý. Ýlçe Tarým
Müdürü olduðum dö-
nemde Þeyh köyünde Ýs-
kilip çileði üretimi için
yaptýðýmýz çalýþmalarýn
karþýlýðýný görüyor olma-
nýn haklý gururunu yaþý-
yorum" dedi. 

Festivalin ilk gü-
nünde yapýlan aðalýk se-
çimini iþ adamý Mende-
res Bursalý kazanýrken,
Þehit Habib Gökçe Kara-
kucak Güreþlerde Baþ
Pehlivan Kastamonu'nun
Tosya ilçesinden Ýsmail
Keskin oldu. Renkli gö-
rüntülere sahne olan Çi-
lek yarýþmasýnda birinci-
lik Selahattin Bursalý
olurken Koç aðalýðýna ise
Recep Bodur seçildi. 

Festivalin ikinci gü-
nünde Ankaralý Ebru,
Sevgi Petek ve Ankaralý
Hadise sahne aldýlar. Et-
kinlikte daha sonra hedi-
ye çekiliþi ve plaket töre-
ni düzenlendi. (ÝHA)

Þeyh köyünde Armut 
ve Çilek Festivali

Festivale protokol üyeleri ile çok sayýda vatandaþ da katýldý.

Festivalde çilek yarýþmasý yapýldý.

Ýskilip Belediye Baþkaný Ali Sülük, festivalde konuþma yaptý.

Festivalde güreþ müsabakalarý da yapýldý.

Mesut Çetinoðlu
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Hitit Üniversitesi Erol Olçok Eðitim Araþtýr-
ma Hastanesi Acil Týp Uzmanlarýndan Dr. Ahmet
Öztürk, Umut Radyo�da �Beyaz Mikrofon� prog-
ramýna konuk oldu. 

Programda Umut Radyo Genel Yayýn Yö-
netmeni Meltem Danýþman Çýnar�ýn sorularýný
yanýtlayan Dr. Ahmet Öztürk, aþýrý sýcak havalar-
da yaþlý kiþilerin, kalp rahatsýzlýðý olan kardiyak
ve tansiyonu olanlarýn, þeker hastalýðý rahatsýzlý-
ðý bulunanlarýn ve gebelerin, küçük çocuklarýn
sýcaklarý saðlýklý normal insanlardan daha fazla
hissettiðini belirtti.

Söz konusu kiþilerin rezervlerinin zayýf ol-
duðunu belirten Öztürk, �Vücudun bu sýcaðý re-
aksiyon konusunda yeterli kalmýyor. Bu da sýca-
ðýn vücuda etkisini tolere edemediði için kiþiler-
de sorunlar ortaya çýkarabiliyor� dedi.

Ýnsan vücudunun bir mekanizmasý olduðu-
nu ve kendi sýcaklýðýný 36 � 37 derecede tutmaya
çalýþtýðýný belirten Öztürk, beynin ön tarafýnda
hipotalamus isminde bir bölgenin bulunduðunu
ve bu bölgenin vücudun termo regülasyonunu
saðladýðýný kaydetti.

�SON GÜNLERDE SICAK 
ÇARPMASI VAKALARI ARTTI�
Sunucu Meltem Danýþman Çýnar�ýn, �Aþýrý

sýcaklardan olumsuz etkilenen kiþilerin ne gibi
tedbirler almalýdýr?� sorusuna cevap veren Öz-
türk, �Yaz dönemini yoðun olarak yaþadýðýmýz
bu günlerde tarlada hasat dönemi oluyor. Veya
bulutlarýn çok az ve gölgelerin çekildiði ortamlar
da dýþarýda çalýþmak zorunda kalanlar etkilenebi-
liyor. Ve bunlar acil servisimize yoðun olarak
gelmeye baþladýlar. Günlük olarak acil servisimi-
ze sýcak çarpmalarý veya sýcak bitkinliði gibi du-
rumlarda gelen kiþi sayýsý arttý. Bunun çözümü
mecbur kalmadýkça güneþin en yoðun olduðu öð-
le vakitlerinde dýþarý çýkmamak. Dýþarýya çýkmak
zorunda kalýyoruz. Veya dýþarýda çalýþmak zo-
runda kalýyorsak da yardýmcý gýda takviyelerini
almamýz gerekiyor. Bu konuda sývý takviyesini
eksiksiz yapmamýz gerekiyor. Veya aþýrý egzersiz
aþýrý efor sarf ediyorsak bunu gün içerisine yay-
mamýz gerekiyor. Özellikle sabah 11.00�den öðle
üzeri 15.00 � 16.00�ya kadar olan kýsýmda vücu-
dun enerjisini dikkatli kullanmak gerekiyor�dedi. 

�ALKOLLÜ VE ASÝTLÝ 
ÝÇECEKLERDEN SAKININ�
�Gýda takviyesi ve beslenme konusunda na-

sýl bir yol takip etmeliyiz. Nelere dikkat etmek
gerekiyor. Sýcaklarda sývý olarak sadece su mu iç-
meliyiz� þeklindeki soruya cevap veren Öztürk,
�Öncelikle hedefimiz sývý olarak su tüketmek ol-
malýdýr. Günlük sývý ihtiyacý yetiþkin kiþilerde 2
buçuk � 3 litredir. Ancak bu durum aþýrý sýcaklar-
da 4 � 5 litreye kadar çýkabilir. Sývý olarak ayran
ve soda tercih edilebilir. Taze sýkýlmýþ meyve su-
larý içilebilir.  Asitli ve alkollü içeceklerden uzak
durulmalýdýr. Bunlarýn vücuda zaten ekstra yükü
var. Bunun için vücutta aslýnda daha çok su kul-
lanýyor�þeklinde belirtti.

�YEMEKTEN SONRA
SU TÜKETMEK LAZIM�
Acil Týp Uzmaný Dr. Ahmet Öztürk, besle-

me konusunda aðýr yiyeceklerden kaçýnmak ge-
rektiðine dikkat çekerek, yemekten sonra kanýn
mide etrafýna toplandýðýný sýcakta periferdeki de-
riye yakýn damarlarýn geniþlediði için daha çok
kanýn oraya gitmesi gerektiðini ve kanýn orada
toplandýðý için hazýmsýzlýk ve karýn aðrýsý gibi
þeylerle karþýlaþýlabildiðini kaydetti. 

Öztürk, güneþte uzun süre kalma durumun-
da kusma vs. olabildiðini belirterek, �Bu yüzden
vücudu yormayacak kadar yaðlý, aðýr yiyecekler-
den uzak durmak kaçýnmak lazým. Ve yemekten
sonra her zaman ki gibi su içmek lazým� dedi. 

SPOR VE YÜRÜYÜÞ 
ÝÇÝN AKÞAM SAATLERÝ
Çýnar�ýn �Yemekten sonra yürümek ya da sý-

caklarda spor yapmak zararlý mýdýr? Veya hangi
tür sporlar tercih edilmelidir. Bunun ideal, belirli
bir saati var mýdýr? sorusuna ise Dr. Öztürk, þöy-
le cevap verdi:

�Öncelikle spor yapýlmak zorunda ise 10.00
� 15.00 arasý güneþ ýþýnlarýnýn yoðun olduðu sý-
caklýðýn en yüksek noktada olduðu durumlarda
da direk açýk alanlarda güneþ ýþýnlarýna maruz
kalýnan yerlerde spor yapmak eforla birlikte ol-
duðu için kiþiyi daha çok etkileyebilir. Ýllaki ya-
pýlmasý gerekiyorsa daha serin vakitlerde veya

kapalý spor salonlarýnda yapýlmalýdýr. Ancak ka-
palý salonlarýn havalandýrma sisteminin iyi olma-
sý gerekiyor. Yoksa oranýnda kendine has bir sý-
caklýðý oluyor. Dýþarýdan bile daha sýcak hale ge-
lebiliyor. Güneþ ýþýklarýnýn dik geldiði 12.00 -
13.00 gibi saatlerde spor yapýlmamasý lazým. Ge-
nellikle spor müsabakalarý çoðunlukla akþam sa-
atlerinde baþlatýlýr. O yüzden kiþi spor yapacaksa
akþam saatleri veya sabahýn erken saatlerini ter-
cih etmelidir. Yemeðin peþinden spor yapýlmasý
da uygun deðil.� 

SPOR, YEMEKTEN 2 � 3 
SAAT SONRA YAPILMALI
Öztürk, yemek yedikten 2-3 saat sonra spor

yapýlabileceðini dile getirerek, �Ýlk �Yediðimiz
anda vücudun kendi otonomisi devreye girdiði
vakit kan mide etrafýna toplanýyor. Egzersiz ya-
pacaksak kaslarýn enerji ihtiyacýný tam saðlaya-
mýyor. O yüzden yemek sindirmeye baþladýktan
2 � 3 saat sonra spor yapýlabilir� dedi.

Dr. Ahmet Öztürk sözlerine þöyle devam et-
ti:

SICAKLARDA HANGÝ 
TÜR KIYAFETLER 
TERCÝH EDÝLMELÝDÝR?
�Dar kýyafetler vücudun  ýsýyý dýþarýya atma-

sýný terlemesini engellediði için tercih edilmeme-
lidir. Özellikle bol hatta açýk renkler tercih edil-
meli. Güneþ ýþýðýný daha çok yansýttýðý için daha
uygun. Çocuklarda özellikle sýcaða baðlý isilik,
döküntü vesaire olmamasý içinde kundaklanýyor-
sa sýkça deðiþtirilmelidir. Derinin hava almasýný
saðlamak gerekiyor. Ayný kýyafeti kullanmamak
üzere deðiþtirmekte fayda var. Yaþlýlarýn vücutla-
rý biraz daha üþümeye yatkýn oluyor. Özellikle
yaz dönemlerinde ceket, süveter giyiyorlar. Oysa
giymemeleri gerekiyor. Terleme normal olmalý.
Ýç sýcaklýðýn dýþarý yansýmasý lazým. Özellikle ra-
hat ve bol kýyafetler giymeleri gerekiyor. Keten
yada pamuklu kýyafetler giymeliler. Kot veya
tayt tercih ediyor gençler çoðunlukla. Erkeklerde
uzun kollu gömlek giyilebilir. Özellikle vücut ýsý-
sýný yüzde 60 -70 deri ile dýþarý veririz. Bu nokta
da derinin havalanmasý lazým. Giydiðimiz kýya-
fetler eðer buna izin vermezse vücut sýcaklýðý içe-
ride kalacaðý için bize saðlýk açýsýndan negatif
dönüþü olur. Halk arasýnda isilik olarak tabir edi-
len ter bezlerinin týkanýklýða sebep olmasýndan
dolayý patlamasý ile ortaya çýkan bir durum söz
konusudur. Bu durum çocuklarda olduðu gibi ye-
tiþkinlerde de kýyafetin baský yaptýðý yerlerde
oluþabilir. Bu durumu fark ettiðimiz anda önce-
likle kýyafetimizi deðiþtirip daha bol kýyafetler
giymek gerekir. Çocuklarda da sýk sýk kýyafetin
deðiþtirilmesi gerekir. Ýsilik daha çok kaþýntýlý
olur. Ama ileri safhalarda iltihabi durum ortaya
çýktýðý zaman kaþýntý geçer ancak burada antibi-
yotikler kullanýlmasý gerekebilir. O yüzden yapa-
caðýmýz þey kýyafetimizi uzun vadede dýþarýda
giyeceksek bizim konforumuzu bozmayacak þe-
kilde rahat geniþ ve açýk renk tonlarýný tercih ede-
rek giymemiz gerekiyor. Ýþçiler bu konuda özel-
likle dikkat etmeliler. Çünkü onlar daha çok efor
sarf edip ter kaybettiði için mümkünse yanlarýn-
da yedek kýyafetleri olsun ki terlediði zaman ký-
yafetini deðiþtirsin. En azýndan vücut bir hava al-
sýn. Dýþarýda spor yapanlarýnda havlu ile sürekli
terini silip veya kýyafetini deðiþtirmesi gerekiyor. 

Duþ almanýn bir sýnýrý yok. Zararý da yok.
Ancak suyun sýcaklýðý 60- 70 -80�ler de olursa
ters etki yapabilir. Ilýk bir duþ deride gözenekleri
açar. Ve kiþinin rahatlamasýný saðlar. Dýþarýdan
eve girdiðimiz anda ýlýk bir suyla 5 dakika duþ al-
mak kiþiyi rahatlatýr. Ayný zamanda dýþarýya çýk-
týðýmýz için toplum içinde ter kokusunun önüne
geçilmiþ olur. 

PARFÜM YA DA DEODORANTLARIN 
BÝR ZARARI VAR MI?
En güzel ve basit çözüm duþ almaktýr.  Ter

orada biriktiði zaman bakteriler bu kokuyu saðlý-
yor. Ya da kiþinin yediði yiyeceklerde özellikle
yazýn dýþarýya ter ile birlikte koku olarak çýkýyor.
Kiþi bunun önüne geçebilmek için sýk sýk duþ
alabilir. Koltuk altlarýmýzýn veya ayaklarýmýzýn
veya erkeklerde iki bacak arasýnýn rahat olmasý
için özellikle pamuklu ter emici kýyafetler tercih
edilmelidir. Deodorant konusunda da kaliteli
ürün kullandýðýmýz vakit vücuda zararý daha az
oluyor. Ama en güzel temizlik sudur.� 
(Haber Merkezi) 

Sýcaklarda nelere 
dikkat edilmeli?

Dr. Ahmet Öztürk, Umut Radyo�da �Beyaz Mikrofon� programýna konuk oldu. 

YEDAÞ, bu yýl 19. kez düzenlenen, iþ dünyasýnýn
Oscar ödülleri olarak bilinen Stevie Award Internati-
onal Business programýnda, Enerji Sektöründe Ýnovas-
yon kategorisinde Bronz Stevie ödülünü kazanarak
büyük bir baþarýya imza attý.

KALÝTELÝ HÝZMET ANLAYIÞI 
Elde edilen büyük baþarý ile ilgili açýklamada bu-

lunan YEDAÞ Genel Müdürü Hasan Yasir Bora, "YE-
DAÞ 5.0 Dijital Dönüþüm Programýmýzdaki her bir
projenin hizmet kalitemizin ve müþteri memnuniyeti-
nin artmasýna büyük katký saðlayacaðýna inanýyoruz.
Kurum olarak bölgemizde sahip olduðumuz bilinçli,
sürdürülebilir, çevik dijital dönüþüm yaklaþýmýnýn,
global rekabet ortamýnda ödüllendirilmesi bizler için
büyük bir gurur kaynaðý oldu" dedi.

�HEDEFÝMÝZ 
ULUSLARARASI 
BÝLÝNÝRLÝLÝK�
YEDAÞ' ýn 2 milyondan fazla müþteriye elektrik

daðýtým hizmeti verdiðine dikkat çeken Hasan Yasir
Bora, "Özellikle kurumsallaþma, bilgi teknolojileri,
entegre yönetim sistemleri ve kalite yönetim sistemle-
ri açýsýndan þirketlerin uluslararasý ölçekte bilinirliliði
ve kalýcýlýðý anlamýnda oldukça büyük önem arz eden
inovasyon kategorisinde ödül kazanmanýn mutluluðu-
nu yaþýyoruz. Bu prestijli ödül ile uluslararasý plat-
formlarda yapýlan deðerlendirmeler ile ne kadar deðer-
li çalýþmalarý hayata geçirdiðimizi bir kez daha gör-
dük. Baþarý ile uygulamaya devam ettiðimiz YEDAÞ
5.0 Dijital Dönüþüm Programýnda layýk görüldüðü-
müz bu ödül bizleri oldukça heycanlandýrmýþtýr" diye
konuþtu.

�MÜÞTERÝ MEMNUNÝYETÝ 

ÖNCELÝÐÝMÝZ�
Yeni uygulama döneminde þirketin teknolojik ya-

týrýmlarýnýn hýzlý bir þekilde devam edeceðini belirten
Genel Müdür Bora, �Ýnovatif stratejilere yatýrým yapa-
rak ilerliyoruz. YEDAÞ�taki inovasyon stratejileri, ku-
rumsal stratejileri ile bütünleþmiþ durumdadýr. Avru-
pa�da kullanýlan ve yeni geliþim gösteren teknolojik
süreçleri yakýndan takip ediyoruz. YEDAÞ olarak tüm
süreçlerin odaðýna 'müþteri memnuniyeti ve kaliteli
hizmeti� koyduklarýný ifade eden Genel Müdür Bora,
�Bu prestijli ödül ile uluslararasý platformlarda yapýlan
deðerlendirmeler ile ne kadar deðerli çalýþmalarý haya-
ta geçirdiðimizi bir kez daha gördük�dedi. 
(Haber Merkezi)

YEDAÞ'a inovasyon ödülü

TEKNOFEST
Havacýlýk, Uzay ve
Teknoloji Festivali�ne
Çorum Ýl Milli Eðitim
Müdürlüðü adýna ka-
týlan projeler üç ödül
kazandý.

TEKNOFEST�e
�Lise Öðrencileri Ýk-
lim Deðiþikliði Araþ-
týrma Projesi� alanýn-
da katýlan Çorum Bi-
lim ve Sanat Merkezi
öðrencisi Cihad Can
Özbaydemir ve da-
nýþman öðretmeni
Mehmet Fidan �Ýklim
Kutusunun Öðrenci-
lerin Ýklim Deðiþikli-
ðine Yönelik Farkýn-
dalýklarý Üzerine Et-
kisi� projeleri ile Tür-
kiye birincisi oldular.

�Sanayide Dijital
Teknolojiler� alaný te-
mel kategoride, 15
Temmuz Þehitleri
Fen Lisesi Aydýn Uz
danýþmanlýðýnda öð-
renciler; Ertuðrul Ga-
zi Sarýtaþ, Ebrar Yiðit
Ceylan, Miraç Dum-
lu, Mehmet Gerçekçi-
oðlu, Yusuf Öztürk,
Arda Yýldýrým, Beyza
Nur Kula, Zeynep
Kaplan, Alper Eymen
Uz ve Teknisyen Le-
vent Baydur'dan olu-
þan �Leblebiler� taký-
mý Türkiye ikinciliði-
ni elde etti.

�Sanayide Dijital
Teknolojiler� alaný
ileri kategoride ise
TOBB-OSB Mesleki
ve Teknik Anadolu
Lisesi Hacý Recep Se-
yis ve Erdoðan Anaç
danýþmanlýðýnda ki
öðrenciler, Muham-
med Altunörs, Mu-
hammed Caner Sayýn
(Hitit Üniversitesi),
Furkan Torun, Efe
Koca, Yusuf Aksu,
Yusuf Can Ünsal,
Enes Demirtaþ, Mert
Sefa Laik, Özgür Ka-
an Özduyucu, Elif
Bilgi, Ahmet Esad
Külahcý, Kemal Çe-
lik, Mustafa Çelik,
Emrullah Demiral ve
Serkan Ýmam'dan
oluþan �Çorobot� taký-
mý Türkiye ikincisi
oldu. 
(Haber Merkezi)

Lise öðrencileri TEKNOFEST’ten 
üç ödülle döndüler 

Çorum BÝLSEM öðrencisi Cihad Can Özbaydemir ve 
danýþman öðretmeni Mehmet Fidan�ýn projesi birinci oldu.

TOBB-OSB Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi takýmý ikinci oldu.

TOBB-OSB Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Çorobot takýmý.

15 Temmuz Þehitleri Fen Lisesi ikiciliði elde etti.
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1-Necmi, Nail ve Uður ORYAÞIM ile Nesrin ÖZ-
KÖSE'nin babasý, Köy Hizmetleri'nden emekli; Elvan
ORYAÞIM.

2-Ümit TERZÝÖZ'ün aðabeyi, Enes ve Musa TER-
ZÝÖZ'ün babasý, Ümit Elektronik sahibi; Abdulkadir
TERZÝÖZ.

3-Boðabaðý Köyü'nden, Ali Osman YILDIRIM'ýn
oðlu, Mustafa YILDIRIM'ýn aðabeyi, Samet ve Bur-
han YILDIRIM'ýn babasý; Gazi YILDIRIM.

4-Hacýmusa Köyü'nden, Rüstem YÜKSEL'in oðlu,
fýrýncý esnafýndan Ýbrahim ve Mustafa YÜKSEL'in
kardeþi; Serdar YÜKSEL.

ÖNEMLÝ TELEFONLAR

:: Ýlimizde namaz vakitleri ::
ÝMSAK
GÜNEÞ

ÖÐLE
ÝKÝNDÝ

AKÞAM
YATSI

04.38
06.06

Takvim Yapraðý

11 SAFER 1444

Hicrî Þemsî: 1400    Rûmî: 25 Aðustos 1438    Hýzýr: 125

7 EYLÜL

2 0 2 2

Kur’ân-ý kerîm okuyunca, 
Allahü teâlânýn rýzasýný ve Cenneti isteyiniz!

Dünyalýk istemeyiniz! Hadîs-i þerîf

12.43
16.20

19.11
20.33

Aydýn’ýn kurtuluþu (1922)
Býldýrcýngeçimi Fýrtýnasý Kanûnî Sultan
Süleyman Hân’ýn vefâtý (1566) [H: 974]

1 8 , 1 2 2 0

1 8 , 2 5 8 0

1 0 1 5 , 0 7

1 8 , 2 8 3 0

1 8 , 1 7 1 0

1 0 1 6 , 8 1A L I Þ S A T I Þ

Not: Döviz - Altýn fiyatlarý dünki mesai
bitimine kadar alýnan fiyatlardýr.

Ýþlemleriniz için lütfen döviz bürolarýndan 
güncel döviz-altýn bilgilerini alýnýz.

Gram

METEOROLOJÝ

V E F A T  E D E N L E R

ÇORUM
HAVA
DURUMU

En Yüksek
En Düþük

Çarþamba

Güneþli

21 Derece

9 Derece

23 Derece

9 Derece

27 Derece

10 Derece

Güneþli Güneþli

Perþembe Cuma

ACÝL TELEFONLAR
Sosyal Yardým Talebi Ýçin 144
Gýda Yardým Talebi Ýçin 168
Ýþsizlik Maaþý Baþvurusu 170
Cenaze Hizmeti Talebi Ýçin 188
Alo Zabýta 153
Acil Yardým (Ambulans) 112
Yangýn         112
Polis Ýmdat  112
Jandarma Ýmdat  112
AFAD 112
Elektrik Arýza 186
Su Arýza 185
Telefon Arýza 121
ÇorumGaz Arýza 187
Tüketici Hattý 175
Bilinmeyen Numaralar 11811
Alo Orman 112
Alo Çevre 181
Cenaze Ýþlemleri 213 83 51
Özel Ambulans - Cenaze Hizmetleri   224 24 44
Alo Fetva  (Müftülük) 190-

2230720
HASTANELER
H.Ü. Erol Olçok Eðitim ve 
Araþtýrma Hastanesi 219 30 00
Bahçelievler Semt Polikliniði 223 03 00
Çorum Hitit Üniversitesi Eðitim 
ve Araþtýrma Hastanesi semt Plk. 24 44 94

NÖBETÇÝ ECZANELER

KUBATLAR ECZANESÝ
0364 224 79 08

BAHABEY CAD. NO:46/A -
KARAOÐLAN

BALIKÇILIK KARÞISI

BÝNEVLER ECZANESÝ
0364 777 07 67

ULUKAVAK MAH.
GARANTÝEVLER 9. SOK.
GARANTÝEVLER CAMÝÝ

YANI-BUHARA ASM
KARÞISI

BULUT ECZANESÝ
0364 223 00 99

BAHÇELÝEVLER MAH
DUMLUPINAR 7. SOK.-
ELÝTPARK HASTANESÝ
POLÝKLÝNÝK KARÞISI

Çorum Hakimiyet Gazetesi vefat edenlere Allah'tan
rahmet  aile  ve yakýnlarýna baþsaðlýðý diler.

ÖYTAÞ (Önder Basýn Yayýn San.Tic.A.Þ)   
Yön. Kur. Bþk. 
Kemal MESCÝ

Tüzel Kiþi Temsilcisi, 
Ýmtiyaz Sahibi
Þevket ERZEN

Sorumlu Yazý Ýþleri Müdürü
Erol TAÞKAN

Halil ÖZTÜRK

Spor Yönetmeni

Barýþ SOL
Murat ÖZTEN

Sayfa Editörleri

Muhabirler

Özel Ýlan  Reklam (cm x sütun) KDV Hariç  .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . :

Vefat Teþekkür Baþsaðlýðý v. b.  mesajlar (4 st. x 10 cm.). . . . .. . . ..... . :

Toplantý ilanlarý (Maktu)............................................................................:

Birinci sayfa (maktu) ilan (3 st. x 6 cm.). . . .. . . .. . . . . . .. .. . . . . . . . . . .:

Satýlýk,  Kayýp,  Eleman,  vb.  Ýlanlar (2. st. x 5 cm.). ... . . . . .  . . . . . . .  :

7,00  ¨

100,00  ¨

200,00  ¨

250, 00  ¨

40 ,00  ¨

ABONE ÞARTLARI

Kentiçi Yýllýk : 300  ¨

Yurtiçi : 400  ¨

Yurt Dýþý : 300 Euro

ABONE (6 AYLIK)

Kentiçi : 175  ¨

Yurtiçi : 230 ¨
Yurtdýþý : 150 Euro 

Tel: 224 24 00 (pbx) - Faks: 213 50 24 213 50 24 

Gazi Cad.  Hamoðlu Ýþhaný No: 3/401  19030 

email: info@corumhakimiyet.net

Yayýn türü: Yerel Süreli Yayýn

Saray Osmangazi Mh. Sütçü Ýmam
Sk. No:33 Pursaklar-ANKARA

Tel: (0312) 419 20 01

Fatih AKBAÞ
M. Burak YALÇIN

Fatih BATTAR

Foto Muhabirleri
Hurþit BOZKURT /  Yüksel BASAR

Ýdare Müdürü

Atila ÇÝÐDEM

Kuruluþ: 01 ÞUBAT 1991
Enise AÐBAL ÜÞÜMÜÞ

Yýl:32  Sayý: 9431
07 EYLÜL 2022

ÇARÞAMBA

Gazeteci Yazar

Baský Tesisleri
Arslan Güneydoðu

Gazetecilik, Matbaacýlýk
ve Kaðýtçýlýk A.Þ.

Daðýtým
Çaðrý Daðýtým 
Ahmet Þener 

(Turkuvaz Daðýtým)

Kaç zaman geçti aradan / Ne arandým ne
soruldum / Kullaným sürem bitmiþ ki, / Bir ke-
nara konuldum / Ben yoruldum

*
Ne çektikse demiþlerden çektik / Beytül-

malden yemiþlerden çektik / Suyu üfleyerek
içer iken / Menfaat kavþaðýnda geçiþlerden çek-
tik

*
Sakýn deme ben çok iyiyim / Belki de iyi-

lik senin deðil, karþýndakinin
*
Senden ne gelirse hep sineye çeker bu gö-

nül /
Lakin sinenin etrafýna taþarsa ne çeker bu

gönül / Yaþanmadan tükenir koskoca ömür
*
Gözünde hiç olmaya baþlamýþsa bir insan /
Fayda vermez artýk / Hiç olmamak için uðraþman
*
Gece demez gündüz demez arar idi / Güya me-

rak edip hal hatýr sorar idi / Her aradýðýnda epeyce
yorar idi / Aramaz oldu, nerede þimdi?

*
Gönlüne düþtü hüzün / Dalýp gitti uzaklara /
Belli ki üzülüyor  / Afetlerde olacaklara 
*
Gülhane parkýnda bir ilkbahar / Çimlere uzan-

mýþ insanlar / Çocuklarýn elinde pamuk þeker var /
Elele tutuþmuþ yürüyor gençler / Sus desek de dinle-
miyor 90'lýk teyze / Ve diyor, yavrularým dikkat edin
/ Gelip geçici heveslere / Bende diyorum, boþuna ne-
fes tüketme teyze / Seni dinlemeyeceklere

*
Kimi hayýrla yâd edilir ömür buyunca / Kiminin

de ismi unutulur daha emekli olunca /
Neden, nasýl, niçin diye merak edip sorulunca/
Bende diyorum ki; nasip olup makama oturun-

ca / Sevgi doldur, saygý doldur kullan emekli olunca
/ Belki de bana hak verirsin topluma bakýnca

*
Yaðmurda, 
At üstünde giderken, arkandan yürüyenleri hor

görme / Gümbürtüye gidiverirsin, bir yýldýrým isabet
ederde

*
Önce överek zirveye çýkarýyorsun / Sonra da bir

çýrpýda hýrpalayýp atýyorsun / Deðiþen ne diye sor-
mam / Çünkü sen cevabýný biliyorsun  

*
Sen mýþýl mýþýl yatakta uyurken, / Kimsesizler

sokaklarda yatýyor / Altýndaki kartonlar yýrtýlmýþ da /
Baksana, sýrtlarýna taþlar batýyor

*
Ne ben anlatabilirim, ne de sen anlayabilirsin/

Hem kýzarsýn hem de sonuna kadar yaþar-
sýn

*
Resimler, ah þu resimler / Her baktýðýmda

içimde ayrý bir rüzgâr eser
*
Bana haktan bahsetme / Hakkýmý yiyen

sensin / Herkes sana iyi dese de, / Benim gö-
zümde bir hiçsin

*
Önceden vefa vardý özümüzde / Þimdi sa-

de adý dolaþýyor sözümüzde
*
Bakarsýn hep 
Gözlerin yollarda,

Gönlün uzaklarda
Çalýnýr mý kapýn,
Zor zamanlarda?
Heyhat!
Ne kadar da
Kolay deðiþiverdik
Baktýk gidiþat vahim
Ortadan siviþiverdik
Leylden nehara 
Kýsadýr zaman
Davetsiz gelir
Gelecek olan
Artýk kýrsan da 
Kapýlarý, fark etmez
Boþ kalmýþtýr odalar
Kimseyi bulaman
Telafi de etmez
Piþman olman
Vefasýz olma evlat
Varsa anan - baban

Mahir ODABAÞI
Milli Eðitim Müdürlüðü

Sivil Savunma Uzmaný - Ýþ Güvenliði Uzmaný
0536 568 11 41

NOT

�6 binden fazla hekim kamuya dönmek üzere baþvurusunu yaptý�
Saðlýk Bakaný Koca, þu ana kadar 6 binden fazla he-

kimin kamuya dönmek üzere baþvuru yaptýðýný, bunlar-
dan 5 binini uzman hekimlerin oluþturduðunu söyledi.

Saðlýk Bakaný Fahrettin Koca, Kabine Toplantýsý'nýn
ardýndan gazetecilerin sorularýný yanýtladý.

Geçen hafta Kovid-19'a yakalanan ve testi negatife
dönen Koca, hastalýðý hafif bir soðuk algýnlýðý gibi geçir-
diðini belirterek, "Sadece bir gün hafif bir boðaz aðrýsý ol-
du. Negatife dönmesi bir hafta sonra oldu. Ýlaç kullanma-
dým, istirahat ettim ve bol sývý aldým." dedi.

Salgýnda 6. dalganýn giderek azalmaya baþladýðýný,
vaka sayýlarýnýn günlük 5-6 binlerin altýna kadar indiðini
kaydeden Koca, bu süreçte hastaneye yatýþlarýn da belir-
gin þekilde düþtüðünü dile getirdi.

Bazý hastanelerde Kovid klinikleri ve yoðun bakým-
larýn tekrar kapanmaya baþladýðýný anlatan Koca, "Önü-
müzdeki 3-4 hafta içinde bu daha da belirginleþecek. Ama
bu bir daha olmayacak anlamýna gelmiyor. Bu dalgadan
sonra önce Avrupa'dan baþlayýp sonra bize doðru gelen
bir dalga kasým, aralýk gibi yeniden olabilir. Artýk Kovid
ile yaþamayý öðrendik. Daha çok korumamýz gereken, ile-
ri yaþlarda ek hastalýðý olan vatandaþlarýmýz. Onlarý has-
sasiyetle korumalýyýz. Yeni dönemin gribi artýk Kovid."
diye konuþtu.

"Hastalýk belirtisi hissedenler, 
bulaþtýrmamak için maske takmalý"
Bakan Koca, bir gazetecinin okullarýn açýlmasýna

iliþkin sorusuna, "Endiþe edilmemeli, maske takmak iste-
yen olabilir, takabilirler ancak zorunlu deðil. Bu anlamda
çocuklarýmýz güvenle bundan sonraki süreçte hiçbir kýsýt-
lama olmadan eðitimlerine devam edecek." yanýtýný ver-
di.

Koruma açýsýndan bir önemli grubun da ek hastalýðý
bulunan çocuklar olduðuna dikkati çeken Koca, þöyle de-
vam etti:

"Bu durumdaki çocuklarýmýzýn aþýlarýný olmalarý
önemli. Onlarýn daha dikkatli korunmasý gerektiðini özel-
likle ifade etmek istiyorum. Maske için genel anlamda ar-
týk bir zorunluluk olmayacak. Hastalýk belirtisi hisseden-

ler, baþkasýna bulaþtýrmamak için takmalýlar. Ek hastalýðý
olan ve ileri yaþtaki vatandaþlarýmýz kalabalýk ortamlara
girmeden önce maske takmalýdýrlar."

Bir gazetecinin Türkiye'deki maymun çiçeði vaka-
larýna iliþkin sorusunu Koca, "Geçen sefer de söyledim.
Maymun çiçeðinin bizler için ne endemi ne de pandemi
olmayacaðýný çok net ifade edebiliriz. Þu ana kadar 12 va-
ka tespit edildi. Maymun çiçeði ancak çok yakýn temasla,
ayný ortamda uzun süre birlikte kalmakla bulaþabiliyor."
þeklinde yanýtladý.

"Kamu hastanelerine 
dönüþler daha da artacak"
Saðlýkta Beyaz Reform çerçevesinde kamu hastane-

lerine dönmek için baþvuran hekimlerin sayýsýna iliþkin
de bilgi veren Koca, þunlarý kaydetti:

"Þu ana kadar 6 binden fazla hekim kamuya dön-
mek üzere baþvurusunu yaptý. Bunlardan 5 bini uzman
hekim. Sadece Ýstanbul'da 1350'yi buldu. Ankara'da
650'yi geçti. Ýzmir'de 600'e yaklaþtý. Hatay'da 130'u bul-
du. Diyarbakýr'da 170'i buldu. Batman'da 44 hekimi bul-
du. Bütün illerden yüksek oranda baþvuru var. Sadece
Bayburt ve Gümüþhane'de henüz baþvuru olmadý.

Baþvuranlardan çocuk hekimi 500'ü geçti, anestezist

420, kadýn doðum ve dahiliye uzmaný her biri yaklaþýk
400, radyolog 300'ü geçti. Beyin cerrahý 120, cildiye 115,
göz, KBB, fizik tedavi ve kardiyoloji her biri 200 kiþiyi
geçti.

Önümüzdeki dönemde kamuda çalýþmak bu anlam-
da avantajlý olacak ve kamu, hekimlerin güvenilir limaný
olacak. Þunu çok net söyleyebilirim, kamu hastanelerine
dönüþler daha da artacak. Bu sayý sadece 'Ben Beyaz Re-
form çerçevesinde bu avantajlardan faydalanmak için ka-
muya dönmek istiyorum' diyen hekimlerin sayýsý. Yeni
dönemde biz 'Saðlýkta Beyaz Reform' diyerek saðlýk çalý-
þanlarýna ve hekimlere bir gelecek vadediyoruz. Taban
ücret dýþýnda her iþlemin bir karþýlýðýnýn olduðu, mahsup-
laþmanýn olmadýðý, dolayýsýyla her çalýþanýn mutlaka ek
ödeme aldýðý bir dönem baþlattýk. Adil olan ve saðlýk ça-
lýþanlarýnýn emeðinin karþýlýðýný alabileceði bir dönem."

Bakan Koca, daha önce açtýklarý açýktan atamalarda
baþvuru sayýsýnýn 800'ü geçmediðini bildirdi.

Kamuda toplam uzman sayýsýnýn 46 bin olduðunu
aktaran Koca, "Düþünün ki 5 bini uzman olmak üzere 6
bin hekim geri dönmek istiyor. Bu sayý daha da artacak.
Bunu hep birlikte göreceðiz. Gelecek hafta açýlacak açýk-
tan atama kadrolarýna daha fazla baþvuran hekimin olaca-
ðýný tahmin ediyorum." diye konuþtu.

Ayrýca 85 bin saðlýk çalýþaný alýmýyla ilgili de çalýþ-
malarýn sürdüðüne iþaret eden Koca, sözlerini þöyle sür-
dürdü:

"Bu dönemde düþünün bizim 32 bin poliklinik oda-
mýz var. Tüm bu poliklinik odalarýnda hizmet vermek
üzere bu yýl týbbi sekreter koyacaðýz. Hekimler sekreter-
lik iþlerini yapmaktan kurtulacak. Bu sayede hekimlerin
hastaya daha fazla odaklanmasýna, daha iyi hizmet ver-
mesine imkan saðlanacak. Yaþanan tüm aksaklýklarýn bir
bir çözüldüðünü hep beraber göreceðiz. Toplam 85 bin
atama bu yýl içerisinde yapýlacak. Bugüne kadar ilan edil-
miþ en büyük alým. Kademeli olarak bu yýl hepsini alaca-
ðýz. Sýrayla gruplar halinde alým gerçekleþecek. Sabýrla
izlersek yýl sonu aramýzda yeni arkadaþlarý göreceðiz."
(AA)

Üçüncü bin yýla (niçin üçüncü bin de daha
fazla veya daha eksik deðil?) girerken bilgi ve
iletiþim kelimelerine/kavramlarýna fazlaca vurgu-
lama yapýlmakta, hatta çaða �bilgi-iletiþim� ismi
verilmektedir. Çaða damgasýný vuracaðý iddia
edilen bu bilgi, dini ve metafiziði dýþlayan, deðeri
ve gerçekliði beþeri bilgi araçlarýnýn ulaþabildiði
sýnýrda tutan, bunun ötesini -en azýndan þimdilik-
yok sayan bilgidir. Bu bilgi, kaynaðýnýn kaynaðý-
ný irdelemeyen, baþý ve sonu devre dýþý býrakan,
içe deðil, dýþa yönelen bir bilgidir. Buna raðmen
�Hayatta en hakiki mürþit� vasfýna layýk görül-
mekte, dinlerin ve aþkýn rehberliklerin yerine tek-
lif edilmektedir; bu noktadan itibaren bilim, bi-
limciliðe dönüþmekte, onun da kullarý ve gruplarý
boy göstermektedir.

Ýslâm�a göre bilgisizliðin (cahilliðin) en kötüsü
Allah ve hak din ile ilgili olan bilgisizliktir. Ýletiþim-
sizliðin en berbadý da kulun, Allah�a yönelik iletiþim-
sizliðidir. Hakiki Ma�bûd�u tanýmamýþ, ona iman ve
kulluk edememiþ, hak dini bilmemiþ olan topluluklar
�bilgisizlik (cahiliyye) topluluklarý�dýr. Bu bilgisizlik
ve ilgisizliðin zararý ebedidir, sonucu bedbahtlýktýr.
Madde âlemi ile ilgili bilgisizlik de zararlýdýr, matlup
deðildir, ancak bunun zararý geçicidir, en fazla dünya
hayatý ile sýnýrlýdýr.

En deðerli bilginin taþýyýcýsý ve en önemli ileti-
þimin rehberi olan Allah Resulü (s.a.) bilginin önemi-
ne ve gerekliliðine dikkat çektiði gibi þöyle de buyur-
muþtur: �Allah�ýn adýyla baþlamayan her önemli iþ
güdüktür, amaca ulaþtýrmaz�. Buradan hareketle
Ýslâm ilminin kül, çaðdaþ bilginin cüz (hem de çok
küçük bir parça) olduðunu ifade etmek mümkündür.
Ýslâm ilmi kâinatý kuþatýr, onu öðrenmeye ve keþfet-
meye âþýktýr, ancak Ýslâm âlimi burada kalmaz, ötele-
re geçerek varlýðýn ve bilginin kaynaðýný keþfetmek,

O�nunla iletiþim kurmak ister, asýl maþuku da budur.
Kendini ve çevresini bildikçe, tanýdýkça Rabbini taný-
yacaðý, O�na keyfiyetsiz olarak vâsýl olacaðý düþün-
cesi ve inancý içinde büyük bir vecd ile ilme, bilme-
ye, bilgiye yönelir. Allah�ýn varlýðýnýn ve sýfatlarýnýn,
gönderdiði dinin hak ve gerçek olduðunun �gözlem
ve deney yoluyla elde edilen� delilleri, Kur�ân-ý Ke-
rim�in ifadesiyle �âyetler�dir. Bu âyetler insanýn ken-
di varlýðýnda baþlar, madde âleminin sonuna kadar
devam eder (Fussilet: 41/53). Ýslâm insanýnýn/âlimi-
nin önünde iki bilgi kaynaðý vardýr: Birisi yetebildiði
yere kadar bilgi üreten gözlem, deney ve tefekkür, di-
ðeri bunlarýn yetmediði yerde baþvuracaðý vahiy ve
ilham (Allah�tan gelen doðrudan bilgi). Ýslâm insaný,
Allah�ýn �Oku!� emrine uyarak hem Kur�ân�da âyet-
ler okur, hem de keþfine çýktýðý kâinatta.

Çaðýmýzda beþer üstü, akýl-gözlem-deney dýþý
(üstü) bilgi ve bu bilgiye dayalý aþkýn iletiþim �çaðdý-
þý�dýr. Bu çaðda yaþayan insan çaðýn adamý olmak is-
tiyorsa -Ýslâmî mânâda- cahil kalacak, �âlim ve ârif�
olmak istiyorsa çaðdýþý olacaktýr. Ya çaðdaþlýk adýna,
maddi ve manevi sayýsýz âleme nispetle bir zerre olan

�dünya� çapýnda iletiþimle yetinecek yahut da bu
manada çaðdaþlýðý reddederek bilgi ve iletiþimini
On Sekiz Bin Âlem�e ve �Âlemlerin Rabbine� ka-
dar geniþletecektir.

Çaðdaþ bilgi ve iletiþim konusundaki �yükse-
len deðer� vasfýnýn sahteliðini, mahiyetini ve tehli-
kesini keþfetmek isteyenler þu mühtedi mütefekki-
re de kulak verebilirler:

�Galile�den Descartes�a, 18. yüzyýl Fransýz fi-
lozoflarýndan 19. yüzyýlýn büyük buluþlarýna kadar
bilim, gittikçe artan bir þekilde mümkün olan tek
bilgi olarak ve doðanýn karþýsýnda tüm yapabilme
gücüyle insana varlýðýnýn anlamýný veren bir þey
olarak deðerlendirildi. Bilimsel bilgilerin sürekli

büyümesi üzerine kurulu olan, insanlýðýn sýnýrsýz ge-
liþimine inanç, kabul görmüþ bir çeþit dogmaya dö-
nüþtü. Bilimin bilimciliðe doðru bu genelleþmesi bir-
kaç gizli postulata dayanýyordu... Bu bilimci anlayý-
þýn ana çizgilerini Auguste Comte belirlemiþti ve fel-
sefeyi dýþarýda býrakýyordu. Yirminci yüzyýlýn ilk çey-
reðinde bilimin geliþmesi bu ölü ve küçültücü anlayý-
þý ortaya çýkardý� (R. Garaudy, 20. Yüzyýl Biyografi-
si, s. 51).

Halkýn beynini yýkama aracý olarak kullanýlan
televizyon, kendi oyunlarýnýn ayný ilkesine göre çatý-
sýný kurarak ve �Bilgisayar insanýn yerini alabilir
mi?� saçma sorusunu sorarak nöbeti devralýr. Tabii ki
�Alabilir� diyerek her seferinde insanlarýn sorularýný
cevaplar. Fakat yalnýzca insan, insanî sorular sorar;
nedenin, amacýn, anlamýn sorularýný... Bunun içindir
ki Vietnam savaþýndan Ýran Ýslâm Devrimi�ne ve
Ýran-Irak savaþýna kadar, strateji uzmanlarý, bilgisayar
üzerine tahminlerinde kesin olarak yanýldýlar: Ýnanç,
elektronik devrelerine giremez...� (s. 62-63).

(Yaklaþýk yirmi yýl önce yazmýþtým, küçük mü-
dahaleler yaptým).

Bilgisizlik ve
iletiþimsizlik

çaðý

Hayrettin
Karaman
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HALÝL ÖZTÜRK
Zirve Spor Kulübü

Yaz Spor Okullarý kapa-
nýþ töreni ile sona er-
di.Belediye Turgut Özal
Konferans Salonu�nda
yapýlan kapanýþ törenine
Belediye Baþkaný Dr. Ha-
lil Ýbrahim Aþgýn, Çorum
Belediyesi Gençlikspor
Kulübü Baþkaný ve Spor
Müdürü Nadir Solak,
Gençlik ve Spor Þube
Müdürleri Ayþe Demirer
Þenyuva ve Rýfat Ceylan
kulüp yönetim kurulu
üyeleri Evren Yýldýrým ve
Mehmet Ali Yýldýrým,
Masa Tenisi Ýl Temsilcisi

Aytaç Taþaner ile birlikte
kulüp antrenörleri spor-
cular ve velileri katýldýlar.

Saygý duruþu ve is-
tiklal karþý ile baþlayan
programýn açýlýþ konuþ-
masýný yapan Zirve Spor
Kulübü Baþkaný Fahret-
tin Öztemiz 20 Hazi-
ran�da baþlayan Yaz Spor
Okullarýnýn 20 Aðus-
tos�ta sona erdiðini ve bu
süre içinde 6-13yaþ gru-
bunda çocuklarýn hafta
içi her gün yüzme, futbol,
basketbol, okçuluk, kick
boks, taekwondo, koordi-
nasyon, doða yürüyüþü,
deðerler eðitimi, kültürel
etkinlikler ve geziler ya-
pýldýðýný söyledi.

Çalýþmalarda hem
bireysel hem takým spor-
larý yapma ve tanýma fýr-
satý bulduklarýný ve iyi bir
tatil dönemi geçirdikleri-
ni belirten Zirvespor Baþ-
kaný Fahrettin Öztemiz
�Temel amacýmýz bu yaþ
grubunda kazanýlmasý
gereken temel fiziksel
becerileri, kuvvet, sürek-
lilik, koordinasyon, reak-
siyon kapasitelerinin art-
masý, spor disipliniyle
özgüvenli kendine güve-
nen, takým ruhu kazanan
yeni arkadaþ çevresinde
sosyalleþen gezi etkinlik-
lerinin yanýnda okuma
alýþkanlýðý kazandýlar.
Geleceðin Türkiyesine
donanýmlý bir nesil yetiþ-
tirmek ve olmak amacýy-
la Zirve Spor Kulübü ça-
lýþmalarýný yapmaktadýr.

Yaz Okullarý sonra-
sýnda çocuklarýmýz yete-
neðine göre bir spor
branþýnda kendini yetiþ-
tirmesi ve akademik eði-
tim hayatýnýn içinde spo-
ru bir yaþam tarzý olarak
yapmalarýný saðlamak
Saðlýklý bir gelecek spor
yapan okuyan kendini
geliþtiren milli ve manevi

deðerlere sahip her alan-
da kendini geliþtiren bi-
reylerin çokluðuyla kaza-
nýlýr. Bu yýl 4. sünü bitir-

diðimiz Yaz Spor Okulla-
rýna katýlan tüm çocurla-
rýmýza onlarý yalnýz bý-
rakmayan velilerimize ve
bu törende bizimle birlik-
te olanlara teþekkür edi-
yorum� dedi.

Törende daha sonra
konuþan Belediye Baþka-
ný Dr. Halil Ýbrahim Aþ-
gýn ise Çorum�u spor
kenti yapmak için baþlat-
týklarý çalýþmalarda ço-
cuklarýn bu yaþlarda spo-
ra baþlamalannýn son de-
rece önemli olduðunu be-
lirterek Belediye olarak
bu faaliyetleri her zaman
destekledik ve bundan
sonrada desteklemeye
devam edeceklerini belir-
terek tüm sporcularý ve
velilerini tebrik etti.

Konuþmalarýn ar-
dýndan Zirve Spor kulü-
bünün yaz boyunca yap-
týðý çalýþmalarýn gösteril-
diði slayt gösterisi sunul-
du. Daha sonra ise Kick

Boks, Taekwondo, Okçu-
luk branþýnda çalýþmalara
katýlan sporcularýn göste-
risi yapýldý.

Törenin son bölü-
münde ise Zirve Spor
Kulübünde yaz spor
okullarýnda görev yapan

antrenörlere plaket, çalýþ-
malara katýlan sporculara
ise belgeleri davetliler ta-
rafýndan verildi.

Zirve Yaz Spor Okullarý çalýþmalarýna katýlan minikler belge töreni sonrasýnda toplu halde görülüyor

Zirve Yaz Spor Okullarýnda görev yapan antrenörler plaket töreni sonrasýnda toplu halde görülüyor

Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim Aþgýn minik
sporcularýn katýlým belgelerini verdi

MURAT KARASU
Kargý Gençlik ve Spor Ýlçe Mü-

dürlüðüne Kazým Karabýyýk atandý.
Kargý�da 10 yýldýr kendi açtýðý kurs-
larda milli takýmlara ve güreþ eðitim
merkezlerine öðrenci yetiþtiren Ka-
zým Karabýyýk Çorum Valiliðinin ona-
yý ile Kargý Gençlik ve Spor Ýlçe Mü-
dürü olarak göreve atandý.

Türkiye Güreþ Federasyonu ta-
rafýndan verilen Güreþ antrenörlüðü
ve güreþ hakemliði belgelerine de sa-
hip olan Karabýyýk, son yýllarda Kargý
Panayýr güreþlerinde adýndan çokça
söz ettirmiþti. Karabýyýk güreþ sezo-
nun en son müsabakalarý olan Kargý
güreþlerinde organizasyonunu üstle-
nerek, yaklaþýk 10 bin kiþinin izlediði
dev organizasyonu baþarýyla yönet-
mesiyle dikkatleri üzerine çekmiþti.

Karabýyýk Kargý Ýlçe
Spor Müdürü oldu

YÜKSEL
BASAR
Bahar Gençliks-

por�dan Sýla Uþak Tür-
kiye ikincisi oldu. Kü-
tahya�da yapýlan minik-

ler ve yýldýzlar Muay
Thai Türkiye Þampiyo-
nasýnda Bahar Genç-
likspor kuübünden beþ
bayan üç erkek toplam
sekiz sporcu ringe çýktý.

Kütahya Dumlupý-
nar Üniversitesi Spor
Salonu�nda yapýlan
þampiyonada 1500
sporcu mücadele etti.
Bahar Gençlikspor ku-
lübünden Sýla Uþak mi-
nikler 52 kiloda ringe
çýktý ve final maçýný
kaybederek Türkiye
ikincisi oldu.

Bahar Gençlikspor
Baþkaný Hasan Çalýþ-
kan kulüp olarak bu yýl
içerisinde bir dünya
üçüncülüðü bir avrupa
ikinciliði ve bir çok
Türkiye dereceleri al-
dýklarýný belirterek he-
deflerinin 2023�de bu
baþarýyý dahada artýr-
mak olduðunu söyledi.
Çalýþkan Sýla Uþak�ý el-
de ettiði bu baþarýsýn-
dan dolayý tebrik etti ve
baþarýsýnýn devamýný di-
ledi.

Sýla Uþak Türkiye ikincisi
Baharspor�dan Sýla Uþak Türkiye Muay Thai
Þampiyonasýnda 52 kiloda finalde kaybederek

gümüþ madalyanýn sahibi oldu.

HARUN 
AKKAYA
Çorum Amatör

Spor Kulüpleri Federas-
yonu Baþkaný Ferhat
Arýcý ve Futbol Ýl Tem-
silcisi Engin Ayan Sam-

sun Futbol Federasyonu
Bölge Müdürlüðü ile
Samsun ASKF�yi ziya-
ret ettiler.

ASKF Baþkaný
Ferhat Arýcý ile Futbol Ýl
Temsilcisi Engin Ayan

beraberinde ASKF Yö-
netim Kurulu üyesi
Mehmet Akif Akyol ve
Çorum Vefaspor Baþ-
kan vekili Muhammed
Emin Aþgýn ile birlikte
ilk olarak Futbol Fede-

rasyonu Samsun Bölge
Müdürü Ýbrahim Gü-
ven�i ziyaret etti.

Ziyaret sýrasýnda
ASKF Baþkaný Ferhat
Arýcý yeni yönetim ola-
rak yaptýklarý çalýþmalar
hakkýnda bilgiler verdi
ve yeni sezon hazýrlýkla-
rý ile ilgili görüþlerini
dile getirdi. Futbol Fe-
derasyonu Samsun Böl-
ge Müdürü Ýbrahim Gü-
ven ise Çorum
ASKF�nin geçmiþ dö-
nemlerde de baþarýlý ça-
lýþmalara imza attýðýný
belirterek Ferhat Arýcý
baþkanlýðýndaki yeni
yönetiminde bunu artý-
rarak devam ettireceðini
inandýðýný söyledi ve
baþarýlar diledi. Güven
Bölge Müdürlüðü ola-
rak her zaman ellerin-
den gelen desteði ve
katkýyý vermeye devam

edeceklerini sözlerine
ekledi.

Arýcý ve Ayan daha
sonra Samsun Amatör
Spor Kulüpleri Federas-
yonu Baþkaný Þener Ay-
dýn, Samsun Futbol Ýl
Temsilcisi Hasan Özbu-

lut, Samsun Tüfad Baþ-
kaný Hakký Bayrak ve
yönetim kurulu üyeleri-
ni birlikte ziyaret ettiler.
Bu ziyaret sýrasýnda Ço-
rum ASKF Baþkaný Fer-
hat Arýcý Konfederas-
yon Yönetiminde görev

yapan ve yýllarca Ama-
tör Ýþler Kurulu üyesi
olarak bulunan Þener
Aydýn�dan çalýþmalar
hakkýnda bilgiler aldý ve
yapacaklarý faaliyetler
ile ilgili bilgiler verdi.

Þener Aydýn ise

Ferhat Arýcý baþkanlý-
ðýndaki yeni yönetimi
tebrik etti ve baþarýlar
diledi. Görüþme sonun-
da Futbolda amatörler-
de yapýlabilecek iþ birli-
ði konusunda ikili gö-
rüþmeler yapýldý.

Ferhat Arýcý ve Engin Ayan  ve beraberindekiler Samsun ASKF binasýnda Baþkan Þener Aydýn,  Ýl Temsilcisi
Hasan Özbulut ve TÜFAD Baþkaný Hakký Bayrak ile birlikte toplu halde

Zirvespor�dan Yaz Spor
Okuluna renkli kapanýþ

Zirve Gençlikspor kulübü bu yýl dördüncüsünü açtýðý Yaz Spor Okullarýnda
çalýþmalara katýlan sporculara belge ve görev yapan antrenörlere ise plaket

verdi. Törene Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim Aþgýn ile Gençlikspor Þube
Müdürleri Ayþe Demirer Þenyuva ve Rýfat Ceylan ile veliler katýldýlar

Çorum ASKF Baþkaný Ferhat Arýcý ve Futbol il Temsilcisi Engin Ayan Futbol
Federasyonu Samsun Bölge Müdürü Ýbrahim Güven�i ziyaretlerinde birlikte

Arýcý ve Ayan’dan
Samsun’a çýkarma
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MOVA CÝTY GAYRÝMENKUL’DEN

GÜNLÜK EMLAK BÜLTENÝ
Asya Kent Sitesinde Full Bakýmlý 4+1 Satýlýk

Lüks Daire
Baðcýlar 5. Caddede 3+1 Sýfýr Satýlýk Daire

Bahçelievlerde Bahar Caddesi Üzerinde 4+1
Satýlýk Daire

Yeni Hastane Civarýnda Temelden 1+1 , 2+1
,3+1 ve 4+1  Kira Getirisi Yüksek Yatýrýmlýk

Satýlýk Daire
Bahçelievlerde Sürekli Eðitim Merkezi Civarý

4+1 Net 160 m² Masrafsýz Satýlýk Daire
Uzay Tuzcu Recidence 2+1 ve 3+1 Satýlýk

Ultra Lüks Daire
Erol Olçok Hastanesi Civarýnda 4+1 Cephesi

Tamamen Açýk Satýlýk Sýfýr Lüks Daire
Ýlice Baðlarýnda Farklý Metrekarelerde  Satýlýk

Bað
Yunus 19 Residence 2+1, 3+1 , 4+1 ve 5+1

Ultra Lüks Satýlýk Daire
Saat Kulesi Civarý Yeni Kent Meydanýna

Cepheli 90 M² Satýlýk Ýþyeri
MÜNEVVER KALKAN – 0536 820 38 05

7 EYLÜL
Çorum Çevre Þehircilik ve Ýklim

Deðiþikliði Ýl Müdürlüðü
Hazineye ait taþýnmaz ve taþýnýr mallarýn

satýþý yapýlacak.
Saat:09.00

7 EYLÜL
Çorum Aile ve Sosyal Hizmetler Ýl

Müdürlüðü
Kýrtasiye malzemesi satýn alýnacak.
Yer: Çorum Aile ve Sosyal Hizmetler Ýl

Müdürlüðü
Saat:10.30

8 EYLÜL
Alaca Belediye Baþkanlýðý
Hazýr beton satýn alýnacak.
Yer: Alaca Belediyesi Fen Ýþleri Müdürlüðü
Saat:10.00

8 EYLÜL
Alaca Ýlçe Tarým ve Orman Müdürlüðü
Kamu binasý bakým ve onarým inþaatý

yaptýrýlacak.
Yer: Alaca Ýlçe Tarým ve Orman Müdürlüðü

Binasý ( Ayhan Mah. Can Sok. No:1
Alaca/Çorum)

Saat:10.30

9 EYLÜL
Çorum Belediye Baþkanlýðý
Mama satýn alma ihalesi.
Yer: Çorum Belediyesi Hizmet Binasý/

Turgut Özal Ýþhaný Konferans Salonu/ Yeniyol
Mah./ Gazi 4. Sokak No : 4/310/ Kat :4/ ÇORUM

Saat:11.00

12 EYLÜL

Çorum Ýl Özel Ýdaresi
Bayat Eskialibey Köyü sulama kanalý

tamamlama yapýmý iþi ihalesi.
Yer: Çorum Ýl Özel Ýdaresi / Tarýmsal

Hizmetler Müdürlüðü/Toplantý Salonu
Saat:10.00

14 EYLÜL
Çorum Ýl Özel Ýdaresi
Sungurlu yarýmsöðüt göleti yükseltme ve

alembeyli göleti temizlik yapýmý iþi ihalesi.
Yer: Çorum Ýl Özel Ýdaresi / Tarýmsal

Hizmetler Müdürlüðü/Toplantý Salonu
Saat:10.00

15 EYLÜL
Çorum Ýl Tarým ve Orman Müdürlüðü
Suni tohumlama hizmeti alýnacak.
Yer: Ýl Tarým ve Orman Müdürlüðü Toplantý

Salonu-ÇORUM
Saat:11.00

19 EYLÜL
Osmancýk Belediye Baþkanlýðý
Çöp konteynýrý satýn alýnacak.
Yer: Osmancýk Belediye Baþkanlýðý Ýhale

Toplantý Salonu Güney Mahallesi Çorum Caddesi
No:2 19500 Osmancýk/ÇORUM

Saat:14.00

ÝHALE BÜLTENÝ...   ÝHALE BÜLTENÝ...   ÝHALE BÜLTENÝ...   
Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr�de

CNC ABKANT OPERATÖRÜ
GENEL NÝTELÝKLER
* Tercihen Meslek Lisesi ya da Melek Yüksek Okulu 

mezunu
* Teknik resim okuyabilen
* CNC Abkant konusunda tecrübeli
* Kumpas, Mikrometre, Açýölçer kullanabilen
* Yoðun iþ temposuna ve vardiyalý, esnek çalýþma 

saatlerine uyumlu
* Kendini geliþtirmeye açýk
* Askerlikle iliþiði olmayan
ÝÞ TANIMI
* Bükülecek iþ için CNC Abkantta program yapmak.
* Büküm sýrasýnýn, büküm ölçülerinin, büküm hýzýnýn vb. 

ayarlarýnýn yapýlmasýný ve kayda alýnmasýný 
saðlamak.

* Ölçüleri makine kontrol paneline girmek.
* Dayama ayarlarýnýn otomatik ve hýzlý bir þekilde 

olmasýný saðlamak
* Makinenin daha emniyetli ve kullanýþlý olmasýný 

saðlamak.
* Tekniðe uygun olarak CNC Abkantta bükme yapmak, 

belirtilen standart ve teknik resimlere göre üretimi 
gerçekleþtirmek.

Baþvurularýn þahsen yapýlmasý gerekmektedir.
Adres: Pýnarçay OSB 12. Cadde No:8/1 Merkez/Çorum(Ç
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EROL TAÞKAN
Sanayi Sitesi

Cami, Mescit Yap-
týrma ve Yaþatma
Derneði Baþkaný
Necmettin Uzun,
desteðinden dolayý
Belediye Baþkaný
Dr. Halil Ýbrahim

Aþgýn�a teþekkür
ederken, hayýrsever
vatandaþlara da çað-
rýda bulundu. Sanayi
Mescidi�nin yýl so-
nuna kadar tamam-
lanacaðýný ifade
eden Uzun, �Çok
önemli katkýlar sað-

layan Sayýn Beledi-
ye Baþkanýmýz Dr.
Halil Ýbrahim Aþ-
gýn�a teþekkür edi-
yorum. Ayrýca kalan
eksiklerimizin ta-
mamlanmasý ve
mescidimizi yýl so-
nunda ibadete aça-

bilmemiz için de ha-
yýr sahiplerinin des-
teðini bekliyoruz.�
dedi.

Çorum Sanayi
Sitesi�nde yapýmý
devam eden 1200
kiþi kapasiteli sana-
yi mescidi inþaatýn-
da sona yaklaþýldý.

Mescidin yapý-
mýnda bugüne kadar
destek veren tüm
hayýrseverlere te-
þekkür eden Çorum
Sanayi Sitesi Cami,
Mescit Yaptýrma ve
Yaþatma Derneði
Baþkaný Necmettin
Uzun, kýsa zamanda
uzun yol aldýklarýný
ifade etti.

Mescit inþaatý-
nýn kalan kýsmýnýn
da yine hayýrsever-
lerin katkýsý ve des-
teðiyle yapacaklarý-
ný dile getiren Der-
nek Baþkaný Uzun,
mescidin elektrik te-
sisatý, dýþ cephe ve
çevre düzenlemesini
Çorum Belediye-
si�nin üstlenmesin-
den dolayý da Bele-
diye Baþkaný Dr.
Halil Ýbrahim Aþ-
gýn�a minnettar ol-
duklarýný söyledi.

Mescidin kalan
kýsmýný da yýlsonu-
na kadar tamamla-
yýp, mescidi biran
önce ibadete açmayý
planladýklarýný vur-
gulayan Necmettin
Uzun, �Siz deðerli
hayýrseverlerin des-
teðine dün olduðu
gibi bugün de ihti-
yacýmýz var. Gelin
elbirliði ile mescidi-
mizin kalan kýsýmla-
rýný da hýzla tamam-
layarak ibadete aça-
lým� dedi.

Uzun ayrýca,
mescidin yapýmýna
katkýda bulunmak
isteyen hayýrsever-
ler vatandaþlarýn
Halk Bankasý�nda
Sanayi Sitesi Cami
ve Mescit Yaptýrma
Derneði adýna açýlan
TR88 0001 2001
3280 0016 1001 80
nolu ÝBAN numara-
sýna baðýþta buluna-
bileceklerini de söz-
lerine ekledi.

‘Hayýr sahiplerinden
destek bekliyoruz’

Necmettin Uzun, desteðinden dolayý Belediye Baþkaný Dr. Halil Ýbrahim Aþgýn�a teþekkür etti.

Mescidin kýsa sürede tamamlanabilmesi için hayýrseverlerin desteði bekleniyor.

Sanayi Mescidinde çalýþmalar devam ediyor.

Mescit 1200 kiþi kapasiteli olacak.

Sanayi Sitesi Cami, Mescit Yaptýrma ve Yaþatma Derneði Baþkaný
Necmettin Uzun, açýklamalarda bulundu.

Sanayi Mescidi, yýl sonuna kadar tamamlanacak

Öðretmen Alýnacak
SINAV EÐÝTÝM KURUMLARI

þubelerine kayýt yoðundan dolayý FEN
BÝLGÝSÝ, ÝLKÖÐRETÝM MATEMATÝK

ve ÝNGÝLÝZCE branþlarýnda 
öðretmen alýmlarý yapýlacaktýr.
Müracaat: (0364) 6660263

06335560595
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HARUN 
AKKAYA
Çorum FK�da fut-

bolcu olarak baþlayan
ardýndan bu sezon baþýn-
da geçirdiði sakatlýðýn
ardýndan CEO olarak
göreve baþlayan Abdul-
hamit Yýldýz, Türkiye�de
iki kulüp baþkaný tanýdý-
ðýný birinin Süleyman
Hurma diðerinin ise
Oðuzhan Yalçýn olduðu-
nu söyledi.

Abdulhamit Yýldýz
önceki akþam Çorum
wep tv ekranlarýnda ya-
yýnlanan �Sporun Mer-
kezi� programýna konuk
oldu. Hüseyin Aþkýn,
Halil Öztürk ve Rýfat
Kara�nýn katýldýðý prog-
ramda yorumcularýn ve
taraftardan gelen sorula-
ra içtenlikle cevap verdi.
Yýldýz açýklamasýnda
þunlarý söyledi:

�Ýlk geldiðimde
uyum süreci yaþadým.
Çok da zorlanmýþtým.
Bana o dönemde en çok
destek çýkan, en çok sa-
hip çýkan Oðuzhan Yal-
çýn�dý. Benim Oðuzhan
baþkanla tanýþýklýðým 10
yýla dayanýyor. Çok es-
kiden beri tanýrým kendi-
sini. Ben ilk Gençlerbir-
liði�ne geldiðimde o za-
man kendisi Anka-
ra�daydý, o zaman tanýþ-
mýþtým. O dönemden
sonra dostça ve kardeþçe
bir iliþkimiz oldu.

�Ýlk sezon kötü 
oynamýþtým ve çok 

eleþtirilmiþtim�
Ýlk geldiðim zaman

Çorum basýnýnda çok
eleþtirilmiþtim. O sezon,
Ankaraspor ve Koca-
elispor maçlarýnda çok
kötü oynadým. Ona rað-
men taraftar bana çok
destek vermiþti. O kötü
oynadýðým sezon sonun-
da, Oðuzhan baþkan ile
bir araya gelip, takýmdan
ayrýlmak istediðimi söy-
ledim. Zaten o sezon ta-
kýmýn en maliyetli oyun-
cusu bendim. Daha son-
ra ayrýlmam için gere-
ken bir para vardý. O pa-
rayý yarýn getirip verece-
ðim dedim. O gün bana
yönetim kurulu gide-
mezsin dedi. Gönderme-
diler.

�Ýndirim istediler
düþünmeden 
kabul ettim�

Yeni sezon öncesi
de yönetim ile son yaptý-
ðým görüþmede ücretim-
de indireme gidecekleri-
ni söylediler. Bende za-
ten hak etmediðimi dü-
þünerek yönetimin tekli-
fini kabul ederek yeni
sezona baþladým. Oðuz-
han baþkan o gün bana
eðer yeni sezonda iyi bir
performans ortaya ko-
yarsan hak ettiðin parayý
ben sana vereceðim de-
di.

�45 dakika çapraz 
baðým kopuk 
oynamýþým�

Yeni sezonda 13
maça çýkmýþtým. Ýyi per-
formans ortaya koyu-
yordum. Somaspor�la
oynadýðýmýz maçta çap-
raz baðlarým koptu. Çok

ciddi bir sakatlýk geçir-
dim. Ben o maçta 47.da-
kikada sakatlandým ve
maçý tamamladým. Ben
maçtan sonra çaprazý-
mýn koptuðunu hala an-
lamamýþtým. Ertesi gün
MR çektirince çaprazý-
mýn koptuðunu öðren-
dim

�Rýza Çalýmbay�ýn 
ekibi teklifini 

kabut 
etmedim�

Sakatlýk sürecimde
kulüp el deðiþtirdi. Rýza
Çalýmbay babam gibidir.
�Gel ekibime gir� dedi.
Kendimi çok iyi biliyo-
rum. Benden hoca ol-
maz. Rýza hocama te-
þekkür edip yapamaya-
caðýmý söyledim.Sonra
Oðuzhan Baþkan ile gö-
rüþtüm. O da bana gele-
cek hocanýn ekibine gir-
memi söyledi. Oðuzhan
baþkana da aynýný söyle-
dim. Hocalýk yapamaya-
caðýmý.

�Oðuzhan Baþkan 
üç adým sonrasýný 

düþünen birisi�
Sonra 5 dil bildiði-

mi öðrenince bana kulüp
CEO�su olmamý söyledi.
Bu teklifi de seve seve
kaybettim. Ücret konu-

sunda da hiçbir þekilde
görüþmem olmadý. Ken-
disi ne verdiyse kabul et-
tim. Ben Türk futbolun-
da þuana kadar iki akýllý
baþkan tanýdým. biri Ka-
ragümrük Baþkaný Sü-
leyman Hurma, diðeri
de Oðuzhan Yalçýn.
Oðuzhan baþkan 3 adým
sonrasýný düþünen biri.
Ben kendisine söyledim.
�Baþkaným sen hiçbir þe-
yi olmayan birisin. kulü-
be bu kadar gelir getir-
din. Bu konuda bir Sü-
leyman Hurma�yý bili-
rim, bir de seni� dedim.

�Videoyu 
aðlayarak 
izledim�

Çorum�da kimi
görsem, bu görevin bana
çok yakýþtýðýný söyledi-
ler. Görev ilk teklif edil-
diðinde eþimin çocuðu-
mun Ýstanbul�da olmasý
nedeniyle düþünme aþa-
masýndaydým. O dönem
benim sosyal medyada
sakatlýðýmla alakalý bir
videom paylaþýldý. Bir
de müzik eklemiþler,
duygusal. Ýzliyoruz, að-
lýyoruz falan. Ondan
sonra Çorum�da görev
yapmak istediðime karar
verdim.

��Þu an iyiki Çorum�a
gelmiþim diyorum�

Þuan iyi ki Ço-
rum�a gelmiþim diyo-
rum. 37-38 yaþýna kadar
oynamayý düþünüyor-
dum. Ben þuan bile kilo
veriyim, sahaya çýkar yi-
ne oynarým. Ama o sa-
katlýk beni psikolojik
olarak çok geriye götür-
dü. Çok korkmuþtum o
dönem. Allah düþmaný-
mýn baþýna vermesin.
Ben futbolculuk kariye-
rimde ilk defa ciddi bir
sakatlýk geçirdim. Ben o
sakatlýk sonrasý çok zor-
landým. Belki de bunda
bir hayýr vardýr. Böyle
olmasý gerekiyordur.
Böyle de oldu. Ýnþallah
bu görev süresi içerisin-
de takýmýma çok katký
saðlarým. Ýnþallah sene-
ye 1.Lig�e çýkarýz. Yurt
dýþý transferlerinde kulü-
büme ciddi anlamda kat-
ký veririm.

�Kimseye git 
diyemedik�

Biliyorsunuz bizim
ligde kontenjan uygula-
masý var. Sezon baþýnda
Oðuzhan Baþkan, mev-
cut kadrodan kimseye
git demeyeceðini söyle-
di. Ama kim kendi git-
mek isterse de zorluk çý-
karmayacaðýný ifade etti.
Gelen ve giden oyuncu
noktasýnda geliþmeler
böyle oldu. Giden kendi
gitmek istediði için gitti.
Bu geliþme sürecinde
Muhsin Yýldýrým gitmek
istediðini belirtince baþ-

kanýmýz bizle görüþerek
taraftarýn da çok istediði
Sinan�ý kadroya katmak
istediðini söyledi. Bizi
de görevlendirdi. Biz de
hep birlikte bu transferi
bitirdik.Daha sonra Yu-
suf ailevi nedenlerden
dolayý ayrýlmak istediði-
ni belirtti. Baþkanýmýz,
Yusuf giderken de, Þan-
lýurfa maç baþýný ve pri-
mini vermemizi söyledi.
Yusuf�un gidiþi ile bir

mevkide de yerimiz bo-
þalýnca o mevkie de Fer-
hat�ý aldýk. Ferhat da
Türk futbolunda kendini
kanýtlamýþ bir oyuncu.

�Alabilirsek 
kontenjan 

olmayan olur�
Þuan kontenjaný-

mýz tamamen dolu. Gi-
den olmadýðý sürece
transfer yapmamýz
imkânsýz. Þuan, alabilir-
sek 2000 veya sonrasý

doðumlu oyuncu alabili-
yoruz. 2000 doðumlu al-
tý oyuncu alamýyoruz.
Baþkanýmýz da kimseye
git diyemediði için
transfer yapamýyoruz
þuan. Bugünden sonra
transfer yaparsak eðer
geleceðe yönelik belki
bir sol bek veya orta sa-
ha hamlemiz olabilir.
Onun dýþýnda transfer
yapmamýz mümkün de-
ðil.
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HALÝL ÖZTÜRK
Nazilli Belediyespor�da fatura teknik direktör Ta-

ner Öcal�a kesildi. Batman Petrolspor maçýnýn ardýn-
dan ailesinin saðlýk sorunlarý nedeniyle Ankara�ya gi-
den 60 yaþýndaki çalýþtýrýcýyla ipler kopma noktasýna
geldi.

Cumartesi günü sahasýnda Çorum FK�yý konuk
edecek olan Nazilli Belediyespor�da ilk iki maçta alý-
nan bir puan ve ortaya konulan futbol nedeni ile Tek-
nik Direktör Taner Öcal tartýþma konusu tecrübeli tek-
nik adam ile yollarýn ayrýldýðý yolunda açýklamalarda
bulunuyor.

Nazilli Belediyespor�a geçtiðimiz sezon ikinci

yarýnýn ortasýnda gelen ve takýmý ligde tutan teknik di-
rektör Taner Öcal, siyah beyazlýlarda topun aðzýnda.
Yönetimin sezon baþýnda sözleþme yenilediði 60 ya-
þýndaki çalýþtýrýcý, ligin ilk 2 maçýnda sergilediði per-
formans nedeniyle eleþtiri oklarýnýn hedefi haline gel-
di.

12 milyon TL�lik transfer harcamasýna raðmen
Afyonspor ve Batman Petrolspor sahadaki vasat oyun
camiayý memnun etmedi. Oyuncu deðiþiklikleri, oyun
sistemi ve futbolcular arasýndaki koordinasyonu saðla-
yamamasý nedeniyle eleþtirilen deneyimli çalýþtýrýcý ile
ipler kopma noktasýna geldi.

Batman Petrolspor karþýlaþmasýnýn ardýndan
açýklamada bulunan Kulüp Baþkaný Ünal Önal, �Yö-
netimimizle Nazilli�mize uygun bir kadro kurmaya ça-
lýþtýk. Ancak 2 maçtaki sonuçlar hayal kýrýklýðýna uð-
rattý. Takýmýmýz yolda. Bugün aniden deðil ama yarýn
yönetimimizle birlikte radikal kararlar almayý düþünü-
yoruz. Kulübümüzün menfaatine olabilecek her kararý
almak istiyoruz. Yönetim kurulumuz önderliðinde Na-
zilli�nin menfaatine olmayan hiçbir iþin önünde ola-
mayýz. Onunla ilgili her hareketi yaparýz. Takým üze-
rinde bir olumsuzluk var bu havayý deðiþtirmemiz la-
zým� diyerek üzeri kapalý olarak teknik direktör Taner
Öcal ile ayrýlýk mesajý verdi.

Yönetim, performansýyla taraftarlarýn eleþtirisini
toplayan Öcal ile yollarý ayýracak olan yönetim, teknik
direktör arayýþlarýna baþladý. Siyah beyazlýlar, kýsa sü-
rede yeni hocasýný buldu. Yönetimin ismini sýr gibi
sakladýðý bir çalýþtýrýcýyla temasa geçtiði öðrenildi. Si-
yah beyazlý camiayý yakýndan tanýyan bir isim olan ye-
ni çalýþtýrýcýyla prensipte anlaþma saðlandý. Hoca mali
þartlarý görüþmek üzere Nazilli�ye davet edildi.

Yönetimin Ankara�dan Nazilli�ye dönen teknik
direktör Taner Öcal ile 18:00�da masaya oturmasý bek-
leniyor. Öcal�ýn resmi olarak görevine son verilmesi-
nin ardýndan Naz Naz�ýn yeni hocasýyla görüþmelere
baþlamasý bekleniyor.

Çorum WEP Tv�de yayýnlanan Sporun Merkezi programýna Çorum FK Ceosu Abdulhamit Yýldýz konuk oldu

Abdulhamit Yýldýz

‘Ýki baþkan tanýdým biri Hurma
diðeri ise Oðuzhan Yalçýn’

Çorum FK�da ilk yýlýnda kötü performans gösterdiðini ikinci yarýda ise 13 maç forma giydikten
sonra sakatlandýðýný belirten Abdulhamit Yýldýz çok kötü günler geçirdiðini bu dönemde

kendisine Rýza Çalýmbay�ýn ekibinde görev teklif ettiðini ancak kabul etmediðini söyledi. Bu
dönemde sosyal medyada yayýnlanan videoyu aðlayarak izlediðini belirten Yýldýz �Daha sonra
Oðuzhan Baþkan bana teklif yaptý ve ailemden uzak kalmayý göze alarak bunu kabul etti. Ben
bir çok üst ligde kulüpte çalýþtý. Bir Süleyman Hurma iki Oðuzhan Yalçýn baþkaný bilirim. Üç

adým sonrasýný düþünüyor. Kulübe ekonomik olarak büyük kaynak oluþturmayý baþardý ve hiç
bir futbolcusunu maðdur etmemek için büyük fedakarlýk yapýyor� dedi.

473 kombine bilet kaldý
HALÝL ÖZTÜRK
Çorum FK�da satýþa çýkarýlan

2260 biletten 1787�si satýldý ve ka-
lan 473 biletin satýþý 14 Eylül Çar-
þamba günü sona erecek.

Kulüpten yapýlan açýklamada
VÝP A tribününden 12, Maraton�da
266 ve Kale Arkasýnda ise 195 adet
kalan kombine biletlerin satýþýnýn 14
Eylül Çarþamba gününe kadar AHL

Park Çorum AVM�deki ÇFK Sto-
re�de yapýlacaðý açýklandý.

Kýrmýzý Siyahlý kulüpten aldý-
ðýmýz bilgiye göre satýþa çkarýlan bi-
let sayýlarý maratonda 1700, kale ar-
kasýnda 300, VÝP B�de 300, VÝP A
ve protokol tribününde ise 30�ar bi-
let satýþa çýkarýldý. VÝP A ve Proto-
kol tribün biletlerinin satýþý tamam-
landý.

Çorum FK yönetimi tüm tribünlerden 2260 kombine bilet
satýþa çýkarýldý bunlardan 1781�si satýlýrken kalan 473 bilet

satýþýna 14 Eylül tarihine kadar devam edecek.

Nazilli�de Çorum maçý öncesi Öcal krizi
Sezona þampiyonluk hedefi ile 12 milyon bütçeli kadro ile çýkan Nazilli

Belediyespor�da iki maçta alýnan bir puanýn ardýndan Teknik Direktör Taner Öcal
krizi büyüyor. Çorum FK maçý öncesinde Taner Öcal ile yollarýn ayrýlmasý bekleniyor.

HALÝL ÖZTÜRK
Çorum FK kurumsallaþma adýna

yeni sponsorluklar imzalamaya devam
ediyor. Kýrmýzý Siyahlý kulüp son olarak
Alfa Psikolojik ile sponsorluk anlaþma-
sý imzalandý.

Kulüp Ceosu Abdulhamit Yýldýz
ile Uzman Psikolog Özlem Çaðlar yö-
netimindeki Alfa Psikoloji ile sponsor-
luk anlaþmasýný imzalandý. Çorum FK
CEOsu Abdulhamit Yýldýz Alfa Psikolo-
ji ile yapýlan sponsorluk anlaþmasý doð-
rultusunda A takým ve teknik heyet ile

bireysel görüþme, A takým oyuncularýna
haftalýk motivasyon çalýþmalarý, alt yapý
oyuncularýna yönelik toplu eðitimler ve
seminerler A takým ve alt yapý oyuncu-
larýna bireysel ve toplu nefes egzersiz
çalýþmalarý yapýlacaðýný söyledi.

Çorum FK ile sponsorluk anlaþma-
sý imzalanan Alfa Psikojik Uzman Psi-
koloð Özlem Çaðlar bu anlaþma ile kýr-
mýzý siyahlý kulübün A takým ve alt yapý
oyuncularýna psikolojik destek verecek-
lerini belirterek bu anlaþmanýn iki taraf
içinde hayýrlý olmasýný diledi.

ALFA Psikoloji ile
sponsorluk anlaþmasý

Dün izin
yaptýlar

HALÝL
ÖZTÜRK
Çorum FK bir

günlük iznin ardýn-
dan Nazilli Beledi-
yespor maçýnýn ha-
zýrlýklarýna bugün
baþlayacak.

Pazar günü ge-
ce maçýnda Somas-
por�u 2-0 yenen Ço-
rum Fk�da pazartesi
günü oynamayan fut-
bolcular kýsa bir ça-
lýþma yaparken 90
dakika oynayanlar
ise dinlendi. Dün
Teknik Heyet tüm
futbolculara izin ver-
di.

Kýrmýzý Siyahlý
takým bugün saat
16.30�da tesislerde
toplanacak ve 18�de
yapacaðý antrenman-
la Nazilli Belediyes-
por maçýnýn hazýrlýk-
larýna baþlayacak.

Çorum FK�da
Somaspor maçýnda
sakatlanan futbolcu-
lardan Mehmet Taþ-
çý�dün Ankara�da
MR çektirdiði Ber-
kay Can�ýn ise dün
akþam MR�a girdiði
öðrenildi. Bu iki fut-
bolcunun MR sonuç-
larýnýn bugün çýkaca-
ðý ve sakatlýklarý ile
ilgili son kararýn ve-
rileceði öðrenildi.

Öte yandan
Atakan Cangöz�ün
ise düz koþuya baþla-
dýðý hafta sonu olma-
sada Çarþamba günü
Bursaspor maçýnda
forma giyebileceði
açýklandý. Kýrmýzý
Siyahlý takýmýn Na-
zilli seyahat progra-
mý bugün netlik ka-
zanacak.


